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Acció Climàtica adjudica els 
estudis del projecte de restauració 

del front litoral del Delta
L’actuació obrirà la bocana de la badia del Fangar i abocarà 11 

milions de m3 de sorra a les zones més fràgils. 
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S’implementarà un nou servei diari que permetrà arribar a 
Barcelona al matí i tornar cap a les Terres de l’Ebre a la tarda.
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El servei Avant entre Tortosa i 
Barcelona es reprendrà a partir 

del pròxim 1 d’octubre
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I a la fi, l’esperat mes d’agost! 
Que aixequin la mà aquells 

lectors i lectores del Diari Més 
Ebre que quan veuen passar 
el full de calendari de juliol a 
agost se’ls eixampla una mica 
l’ànima.
Agost, per a la majoria de les per-
sones, significa uns dies de va-
cances, de pausa, de gaudi sense 
horaris i de trencar audaçment 
les obligacions de cada dia. Les 
vacances d’agost solen ser molt 
benvingudes, perquè les de Set-
mana Santa ja ni les recordem, 
però Nadal encara queda molt 
lluny i enmig d’aquesta calorada 
asfixiant, ni hi pensem.
Aquest agost ve carregat de 
moltes històries noves que se’ns 
proposen per viure. Aquelles 
persones que tinguin uns quants 
dies seguits de vacances i tin-
guin ganes de practicar el turisme 
d’interior, en aquest moment les 
Terres de l’Ebre estan en ple apo-
geu, mostrant al món tot el seu 
esplendor, amb tota la diversitat 
de flora i fauna bullint i donant 
vida a aquest espai privilegiat. I 
a més, a les activitats habituals 
relacionades amb el turisme, 
l’esport i el contacte amb la na-
tura en les seves 1000 diverses 
formes, s’afegeixen les celebra-
cions de les festes majors més 

populoses, els actes tradicionals 
més estimats i els festivals de tota 
mena que contribueixen a enri-
quir el panorama social i cultural 
ebrenc. Si encara no heu assistit 
a cap concert del DeltaChamber 
Music Festival, teniu fins aquest 
diumenge per gaudir de les dar-
reres actuacions dels músics de 
cambra que formen el programa 
d’aquest esdeveniment cultural i 
musical vivament recomanable.
Gastronomia, cultura, tradició, 
música, espectacle, i ganes de 
gaudir de les festes que molts 
ajuntaments han organitzat en 
honor als seus patrons i patrones. 
S’ha perdut en la memòria l’origen 
pagà de les festes majors, però un 
dia van néixer per donar gràcies 
per les collites, perquè un any 

més, les persones de la població 
(o de l’assentament, ves si anem 
enrere), no patirien gana quan 
vingués l’hivern. La cristianització 
d’aquest ritual ha donat pas a les 
festes majors, i després, cada po-
ble i ciutat té la seva manera d’en-
focar-les i d’organitzar-les per al 
gaudi de propis i visitants.
L’agost cau enmig de l’estiu i, 
encara que l’any ja comença a 
fer baixada, encara queden uns 
quants dies de canícula. Diuen 
que aquesta és l’època més ca-
lorosa de l’any i aquest 2024 no 
està donant treva. Les temperatu-
res a les que s’ha arribat aquests 
darrers dies han provocat diver-
sos efectes, el primer dels quals 
és l’activació de totes les alar-
mes per la calor intensa, que ha 

fet pujar el termòmetre fins més 
enllà dels 40 graus. I això, malgrat 
la presència amable i paternal del 
riu Ebre, que suavitza el malestar i 
aporta sentiments de pertinença. 
Si el riu està bé, tot anirà bé.
Ara, però, tenim al davant un al-
tre tema candent i fonamental. La 
política ha de seguir la seva via, 
si no ens volem veure abocats 
a unes noves eleccions al Parla-
ment de cara a la tardor. S’imposa 
més seny que rauxa per arribar 
a un acord d’investidura que, si 
tot segueix com sembla que va, 
convertirà a Salvador Illa en el 
nou president de la Generalitat. 
Al capdavall, el seu partit, el PSC, 
va ser el guanyador de les elec-
cions que es van celebrar... el 12 
de maig! Sembla que hagi passat 
molt de temps sense que hagi 
passat gairebé res més enllà de 
paraules entre opositors, però el 
cert és que el temps del calen-
dari electoral és limitat, i si abans 
del 25 d’agost no hi ha president, 
s’haurien de repetir les eleccions, 
que serien cap al 20 d’octubre. 
El comptador es tornaria a posar 
en marxa i Catalunya tornaria a 
viure un període electoral llarg, 
llarg, amb els estira-i-arronsa als 
quals els polítics, els candidats, els 
partits, ja ens tenen acostumats. 
Veurem...

Un agost càlid, calent i roentEDITORIAL

Més de la meitat de les dones 
que han participat en el Pro-
grama de lideratge en femení 
de l’ICS han estat promociona-
des en posicions de lideratge.
Les Terres de l’Ebre ha estat 
present en la 4a edició del pro-
grama amb la participació de 
quatre metgesses de l’Hospital 
de Tortosa Verge de la Cinta 
(HTVC): Neus Rodríguez (Pedi-
atria), Melinda Prica (Urgències), 
Fernanda Pla (Ginecologia) i 
Gemma Novas (Anestèsia). A 
més, Esther Julián, coordina-
dora del Servei de Farmàcia de 
l’HTVC ha estat una de les cinc 
mentores d’aquesta edició, se-
leccionada pel Centre Corpo-
ratiu de l’ICS, i la pediatra Neus 
Rodríguez ha estat nomenada 
recentment directora mèdica 
de l’Hospital de Tortosa Verge 
de la Cinta.
En total, 105 dones han for-
mat part d’aquest Programa i, 
fins ara, més del 50% han estat 

promocionades en llocs de lide-
ratge. Aquesta formació té com 
a objectiu augmentar el nombre 
de metgesses en posicions de 
lideratge, identificar el talent de 
les dones, potenciar els valors del 
lideratge en femení en la gestió 
dels equips mèdics i dotar-les 
d’habilitats i eines per potenciar el 
seu lideratge.
La formació es presenta en forma 
de viatge en què les professionals 

i alumnes compten amb 110 ho-
res de docència, diverses sessions 
per a l’autoconeixement i poten-
ciació d’habilitats, així com activi-
tats per a conèixer l’organització 
de la institució, i xerrades motiva-
cionals i tutories, tant individuals 
com grupals.
El Programa de Lideratge en Fe-
mení va néixer l’any 2021 quan 
des de l’organització es va detec-
tar que, tot i ser una empresa alta-

4 metgesses de l’ICS Ebre han acabat amb èxit
el Programa de lideratge en femení

ment, les posicions de lideratge 
i comandament ocupades per 
dones representaven menys 
d’un 40%. El principal indicador 
que s’utilitza és el recompte de 
dones que han participat en el 
Programa de Lideratge en Fe-
mení i que han estat promo-
cionades. Com a mitjana de 
les tres últimes edicions, de les 
quals ja es tenen dades, ha estat 
així en el 50% dels casos.
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* BONA PART de l’exe-
cutiva d’ERC, el Govern i 
diversos alcaldes estan a 
favor del preacord per in-
vestir Illa avui, tot i que hi 
ha veus contràries. Segons 
informa Ebredigital.cat, 
quatre alcaldes i alcaldes-
ses ebrencs han signat un 
article titulat ‘Alcaldes i al-
caldesses diem ‘sí’ pel país’. 
Fins a un total de 25 d’ar-
reu del Principat es mos-
tren favorables a la decisió 
presa per l’executiva. Però 
alertant de forma inequívo-
ca, al mateix temps, que no 
ha de ser interpretada com 
un xec en blanc.

* ALERTA per pluges aquest 
divendres, amb especial 
atenció a la Terra Alta.

* TORTOSA: S’imposen un 
total de 91 sancions a pa-
tinets i bicis per incom-
pliment de l’ordenança de 
circulació. L’Ajuntament va 
fer al juny una campanya 
informativa, a través dels 
agents cívics, per garantir 
la seguretat a l’espai públic.

* L’AJUNTAMENT DE TOR-
TOSA, amb una mesura pi-
onera que s’atribueix a un 
exercici de transparència 
del nou govern municipal, 
va fer pública la destina-
ció dels diners assignats 
als espectacles participants 
en la passada Festa del Re-
naixement. El dia següent va 
haver-hi un comunicat de de 
l’empresa Tubal SCCL, encar-
regada de la Taverna di Enri-
co, en el que va fer els seus 
aclariments, desglosant els 
detalls del  pressupost.

En 1 minut

L’actuació obrirà la 
bocana de la badia 

del Fangar i abocarà 
11 milions de m3 de 

sorra a les zones més 
fràgils

El servei Avant entre Tortosa
i Barcelona es reprendrà
a partir de l’1 d’octubre

El tren Avant entre Tortosa i 
Barcelona tornarà a circular 
a partir del pròxim 1 d’oc-
tubre. D’aquesta manera, 
s’implementarà un nou ser-
vei diari que permetrà ar-
ribar a Barcelona al matí i 
tornar a les Terres de l’Ebre 
a la tarda. La recuperació 
d’aquest comboi, que s’ha 
convertit en una demanda 
històrica al territori, tam-
bé servirà per alleugerir les 

molèsties del tall que pro-
vocaran les obres que Adif 
ha d’executar al túnel de 
Roda de Berà per a l’ade-
quació de l’ample mixt en-
tre Vila-seca i Castellbisbal 
del Corredor Mediterrani. 
Paral·lelament, i durant les 
mateixes dates, Renfe tam-
bé ampliarà les places de 
l’Avant que surt de Lleida al 
matí, així com el que surt de 
Barcelona a la tarda.(ACN)

El Govern ha adjudicat la 
redacció del projecte per ac-
tuar al front litoral deltaic, les 
aportacions de sorres a les 
platges més fràgils -Trabuca-
dor, Marquesa i Buda-, i l’ei-
xamplament i obertura amb 
dragatge de la bocana del 
Fangar. És una de les actua-
cions previstes en l’Estratègia 
Delta, per a la qual es desti-
naran 116 MEUR fins al 2032, 
i suposa l’aplicació del model 

Acció Climàtica adjudica la redacció del projecte per 
dragar sorres i restituir el litoral del delta 

holandès a les platges deltai-
ques. Després de caracteritzar 
les sorres es dragarà la boca-
na del Fangar per aturar que 
es tanqui i millorar la qualitat 
de les aigües per a l’aqüicul-
tura. A les platges més afec-
tades per la regressió s’abo-
caran 11 milions de metres 
cúbics d’arenes. L’objectiu és 
aportar sorra perquè passin 
d’uns 20-30 metres a prop de 
100 metres d’amplada.

Tortosa impulsa una candidatura mediterrània per 
declarar les fortificacions Patrimoni de la Humanitat

Tortosa lidera una candida-
tura transnacional de ciutats 
que formen part del sistema 
de fortificacions espanyoles 
del Mediterrani d'entre els se-
gles XVI i XIX per ser decla-
rades Patrimoni Mundial de 
la UNESCO. Una aliança que 
s’ha creat entre les alcaldies 
de Tortosa, Cartagena, Eivissa, 
Es Castell i Maó (Menorca) i 
Palma (Mallorca), que forma-
litzaran una proposta conjun-
ta perquè sigui valorada pel 
Consell de Patrimoni del Mi-
nisteri de Cultura, i s’inclogui 
la candidatura a la llista indi-
cativa el 2025, pas previ per 
elevar la candidatura a Patri-
moni Mundial.
“Una de les línies de treball 
del govern municipal és fer 

CULTURA

valdre el patrimoni de mura-
lles i fortificacions de la nostra 
ciutat i, en aquest sentit, una 
de les més de 400 actuacions 
previstes al PAM és l’impuls 
de la candidatura de Tortosa 
com a Patrimoni de la Huma-
nitat de la UNESCO”, ha expli-
cat l’alcalde de Tortosa, Jordi 
Jordan, que ha comparegut 
davant dels mitjans de comu-
nicació amb la primera tinent 
d’alcaldia, Mar Lleixà, per ex-
plicar la iniciativa. 
“Aquesta setmana hem tingut 
la conformitat d’adhesió a la 
candidatura conjunta de totes 
les ciutats, la qual cosa ens ga-
ranteix més possibilitats d’èxit 
i un major reconeixement per 
part de la UNESCO”, ha dit 
Jordan. Durant el 2025 es tre-

ballarà per sumar els suports 
internacionals a la candida-
tura, que lidera Tortosa, com 
ara Algèria, que està treballant 
també la candidatura d’Oran i 
Mazalquivir. També hi ha inte-
rès per formar part d’aquesta 
candidatura transnacional per 
part de Malta i Itàlia.

L’Ajuntament 
promou una aliança 

entre ciutats que tenen 
fortificacions i muralles 
espanyoles d'entre els 

segles XVI i XIX

Darrer Consell de Direcció de l’Administració, abans 
del tancament del curs polític

El delegat del Govern a les 
Terres de l’Ebre, Adam Tomàs 
Roiget, ha presidit aquest di-
marts la sessió del mes de 
juliol del Consell de Direcció 
de l’Administració Territorial 
del Govern, la darrera abans 
del tancament del curs polític.
Coincidint amb l’episodi d’al-
tes temperatures, Tomàs ha 
fet una crida a la ciutadania: 
“Davant l’elevat perill d’in-
cendi, hem de fer un esforç 
per extremar les precaucions 
i evitar les activitats de risc a 
la natura”.
D’altra banda, en el balanç, el 

delegat del Govern ha valo-
rat positivament la resolució 
de les subvencions per a pro-
jectes socials de l’anomena-
da CONVO24, que arriben als 
101,6 milions d’euros.  
A les Terres de l’Ebre, set enti-
tats han rebut més de 600.000 
euros per impulsar 14 inicia-
tives de l’àmbit d’atenció a la 
infància, voluntariat, gent gran 
o discapacitat. “Representa 
gairebé el doble que l’any pas-
sat, i això impacta favorable-
ment sobre el benestar de les 
persones més vulnerables”, ha 
exposat Tomàs, que ha tornat 

a situar projectes com l’Estra-
tègia Delta, el Fons de Transi-
ció Nuclear, el model hospi-
talari, el projecte de 2+1 de la 
C-12 i l’ampliació del polígon 
Catalunya Sud com als reptes 
estratègics més immediats i de 
present i futur a les Terres de 
l’Ebre. 
“Només fent aquest repàs 
t’adones de la feina ingent feta 
aquesta legislatura. Espero 
que qui vingui darrere tingui la 
capacitat de posar la cirereta 
del pastís a tots els projectes 
que es trobarà engegats”.

Adam Tomàs, delegat del Govern a l’Ebre.
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L’alcalde insisteix 
a demanar la 
dimissió de 

Domingo Tomàs
Vist per a sentència el judici 
ràpid celebrat al jutjat d’ins-
trucció número 4 de Torto-
sa per la presumpta agres-
sió del regidor de Tortosa, 
Domingo Tomàs, a un dels 
membres d’un grup de tea-
tre que havien d’actuar en la 
festa final del Renaixement. 
L’acusació ha demanat per a 
Tomàs una pena de multa de 
dos mesos, a raó de 10 euros 
per dia (600 euros). En canvi, 
tant la Fiscal com l’advocat 
de la defensa han demanat 
l’absolució de l’edil, negant 
els fets i també al·legant falta 
de dolo i intencionalitat. El 
lletrat de Tomàs ha assegu-
rat que s’ha tractat d’uns fets 
buscats per fer-li “un judici 
polític”. Domingo ha con-
testat a les preguntes del seu 
advocat i del Ministeri Fiscal, 
però s’ha negat a contestar a 
l’advocat de l’acusació. 
D’altra banda, sobre les reca-
cions, l’alcalde Jordi Jordan 
ha avançat que “tornarem 
a demanar a la portaveu de 
Junts per Tortosa la petició 
de dimissió del regidor. No 
creiem que pugui continu-
ar representant la institució”. 
Jordan ha afegit que “no ac-
ceptem que un càrrec electe 
pugui respondre, presump-
tament, amb agressions físi-
ques o verbals, i menys amb 
una persona de 75 anys com 
a víctima. No és ètic. I tampoc 
acceptem la nota de premsa 
feta per Junts per Tortosa, 
que ha estat tota una setmana 
callada, en la qual diuen que 
tot el que va passar no té cap 
vinculació amb ells. Cal tenir 
en compte que el regidor en 
qüestió és del seu partit, i que 
a més ha estat director de la 
Festa del Renaixement durant 
molts anys”. Per la seva banda, 
l’exalcaldessa Meritxell Roi-
gé s’ha mostrat “respectuosa 
amb els processos judicials, a 
diferència d’altres, i no dictem 
sentència abans d’hora. I pel 
que fa a la petició de dimis-
sió, és inaudit que un alcalde 
hagi demanat la dimissió d’un 
regidor sense respectar la 
presumpció d’innocència. Ja 
farem la valoració pertinent 
quan tinguem la sentència, 
que és el que pertoca”.
(Ebredigital.cat)

POLÈMICA

S’aprova la municipalització temporal del 
pàrquing de la plaça Alfons XII

El ple de l’Ajuntament de Tor-
tosa ha aprovat, en sessió 
extraordinària, l’assumpció 
temporal del servei de gestió 
i explotació del pàrquing de 
la plaça Alfons XII, així com 
l’aprovació inicial del regla-
ment del servei d’aquest apar-
cament. El passat mes de maig 
el plenari va aprovar la pròrro-
ga extraordinària del contrac-
te de concessió administrativa 
per a la gestió i explotació de 
l’aparcament soterrat fins al 
30 de setembre. L’Ajuntament 
ha encarregat un estudi eco-
nòmic sobre la viabilitat de la 
reforma i explotació del servei 
de pàrquing.

PLE

“Mentre no es determina el fu-
tur de l’aparcament de la plaça 
Alfons XII, l’Ajuntament assu-
mirà temporalment el servei 
de gestió i explotació, així com 
la subrogació del personal”, ha 
explicat l’alcalde de Tortosa, 
Jordi Jordan, que també ha 
precisat que fins ara no existia 
reglament del servei, un regla-
ment que vincula tot el que 

L’Ajuntament de Tortosa ha 
executat les obres d’arranja-
ment d’un tram de la carre-
tera del Port que es trobava 
en estat molt precari. Con-
cretament, s’ha actuat al tram 
comprès entre el restaurant 
‘L’esquirol’ i l’accés al Mascar, 
un tram d’uns 900 metres 
que és compartit amb Alfara 
de Carles i on s’ha reposat el 
paviment de rodadura. L’ac-
tuació ha tingut un cost de 

afecta la gestió del servei, si-
gui per l’explotació directa per 
part de l’Ajuntament de Torto-
sa, o sigui per l’empresa con-
cessionària de l’explotació de 
l’aparcament.
L’acord s’ha pres amb els vots 
favorables els grups de l’equip 
de govern (Movem Torto-
sa-PSC i Esquerra) i la CUP, 
mentre que Junts per Tortosa 

L’Ajuntament arranja un 
tram de la carretera del Port

ha votat en contra.
La portaveu de Junts per Tor-
tosa, Meritxell Roigé, ha asse-
gurat que la ciutat perd una 
oportunitat d’actuar tant al 
pàrquing com a la plaça, que 
necessiten una intervenció ur-
gent. Ha recordat que l’avant-
projecte de l’arquitecte Ramon 
Valls, preveia un aparcament 
accessible amb la instal·lació 
d’ascensors, un canvi en l’ac-
cés de les rampes que també 
milloraven la mobilitat de l’en-
torn, així com una reurbanit-
zació integral de la plaça Al-
fons XII, com un nou punt de 
trobada al centre amb un parc 
infantil, una àgora per fer ac-
tuacions de petit format, sen-
se barreres arquitectòniques, i 
que incorporava un carril bici a 
la pujada del carrer Argentina. 
“L’actual govern sabia que la 
concessió del pàrquing acaba-
va este mes de maig i la seua 
solució, com que no han fet 
la feina quan tocava, és assu-
mir la gestió de l’aparcament 
de forma temporalment per, 
més endavant, treure una nova 
concessió”, diu Roigé. 

Bel, acompanyats per la rei-
na, Alba Ferrer; l’hereu major, 
Leo Galán; la reina infantil, 
Laia Royo i l’hereu infantil, 
Arnau March, han presen-
tat els concerts de festes i 
el cartell de la Cinta, que ha 
estat dissenyat per l’artista 
Sara Ismael. L’alcalde també 
ha avançat que la pregonera 
serà Nuri Lledó, cofundadora 
del Circuit de Penyes amb la 
Penya Perestroika.

Presentació del cartell de les 
Festes de la Cinta

19.832 euros. D’altra banda, 
l’Ajuntament ha finalitzat les 
obres de reposició de dife-
rents trams de vorera i vorada 
al barri del Grup El Temple. 
Una actuació amb un cost de 
18.683 euros.
Finalment, es duen a terme 
treballs de renovació de vo-
rera i vorada al carrer Ampos-
ta. Les obres s’allargaran du-
rant dues setmanes i el cost 
és de 48.323 euros.

Les actuacions dels grups 
musicals Figa Flawas, Celtas 
Cortos i Joan Rovira seran els 
plats forts de les nits musi-
cals de les Festes de la Cinta 
2024, que se celebraran del 
28 d’agost al 2 de setembre. 
Enguany, l’Ajuntament de 
Tortosa mantindrà el model 
de festes majors encetat l’any 
passat, amb una durada de sis 
dies. L’alcalde, Jordi Jordan i 
la regidora de Festes, Dolors 

També s’ha aprovat 
inicialment el reglament 

del servei de gestió i 
explotació de 

l’aparcament, un 
reglament que fins ara 

no existia
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Els vestits de paper viatjaran 
a Porto per consolidar la 
candidatura al Patrimoni 
Immaterial de la UNESCO

Vint-i-quatre vestits de paper, 
onze d’Amposta i tretze de 
Mollerussa, viatjaran a Portu-
gal per reforçar la candidatura 
'L’art de cosir vestits de paper' 
que ambdós ajuntaments i la 
Unió de Parròquies de Por-
to impulsen per aconseguir el 
reconeixement de Patrimoni 
Immaterial de la Humanitat per 
la UNESCO. L’exposició tin-
drà lloc al Forte de Sao Joao 
Baptista, a la parròquia por-
tuguesa de Foz de Douro, del 

SOCIETAT BREUS
Finalitzen les tasques de 

neteja de la façana fluvial

Les tasques de neteja de la 
façana fluvial d’Amposta han 
acabat després de deu dies 
d’actuació. Aquestes han 
consistit a recollir la bros-
sa, s’han arrencat herbes i 
s’ha erradicat una figuera 
que afectava la conservació 
d’aquest bé patrimonial. Els 
treballs s’han fet des de la 
zona de la celòquia fins pas-
sat el Poador i han tingut un 
cost de prop de 6.000 euros. 
“És una de les accions per 
conservar el nostre patrimo-

24 d’agost a l’1 de setembre. 
“L’objectiu de la candidatura 
és que es reconegui un fet im-
portantíssim i molt tradicional, 
com és la confecció dels ves-
tits de paper”, afirma l’alcalde 
d’Amposta, Adam Tomàs, qui 
assegura que aquesta tradició 
ha unit Amposta, amb 52 anys 
des del primer concurs, i la Mo-
llerussa, amb 60, per presentar 
el projecte a la UNESCO i que 
la reconegui com a patrimoni 
immaterial de la Humanitat.

* QUEFER.AMPOSTA.CAT és 
la nova plataforma de vendes 
online de l’Ajuntament, des 
d’on la ciutadania podrà ad-
quirir tiquets per a concerts 
i espectacles de pagament, 
i fer reserves per a activitats 
com xerrades, tallers o cur-
sos que requereixin d’ins-
cripció, entre d’altres coses.

* UNA QUARANTENA D’OBRES 
DE L’ART I FLORS als balcons 
d’Alcanar s’exposaran al car-
rer Major i la plaça de l’Ajun-
tament. Demà s’inaugurarà la 
mostra de teles de gran format 
que enguany va comptar amb 
la col·laboració de l’alumnat 
d’Esardi.

*  DESCOBERTES una plata-
forma empedrada i una mu-
ralla defensiva monumental 
al jaciment de l’Antic d’Am-
posta.
Les troballes dels arqueò-
legs del GRESEPIA de la URV 
proporcionen nous coneixe-
ments sobre la importància 
estratègica i sociopolítica de 
l’assentament.

ACTUALITAT

amposta

Seguir realitzant campanyes al jaci-
ment de l’Antic, redactar el pla d’usos 
del Parc Arqueològic de la Carrova, 
recuperar la capella de Santa Susanna, 
recuperar el Molí de Miralles, seguir 
ordenant i museïtzant la zona del Cas-
tell o redactar el projecte de declara-
ció BCIN (Bé Cultural d’Interès Nacio-
nal) de tota la façana fluvial. Aquestes 
són algunes de les actuacions que in-
clou el Pla d’actuacions al patrimoni 
cultural d’Amposta, que el ple ordinari 
del 29 de juliol va aprovar amb els vots 
a favor de tots els grups municipals. 
Un pla que “marca una voluntat clara 
i decidida de seguir recuperant el pa-
trimoni arquitectònic i històric de la 
nostra ciutat”, en paraules de l’alcalde 
d’Amposta, Adam Tomàs.
El ple ordinari de juliol també va apro-
var, amb els vots a favor d’Esquerra Re-
publicana i els vots en contra de Som 
Amposta i Junts per Amposta, el con-
veni entre l’Ajuntament i l’entitat del 
tercer sector Resilis en l’àmbit de les 

polítiques i programes socials d’habi-
tatge, per una vigència de quatre anys 
des de la seva signatura, i que perme-
trà incorporarà sis nous habitatges al 
parc d’habitatge públic d’Amposta. Un 
altre dels punts de l’ordre del dia va 
ser l’aprovació de l’ordre de continuï-
tat de la neteja viària i jardineria, amb 
l’empresa Urbaser, que va rebre el vot 
a favor de l’equip de govern i el vot en 
contra de la resta de grups municipals. 
En el bloc de propostes dels grups mu-
nicipals, no va prosperar la moció de JxA 
perquè es finalitzin les voreres de Valle-
tes, moció que va rebre el suport de Som 
Amposta i el vot desfavorable d’ERC.

El Pla d’actuacions al patrimoni cultural 
inclou una vintena d’actuacions per 
recuperar el patrimoni arquitectònic

En 1 minut

ni i la memòria històrica. Des 
del 2016 s’ha treballat per 
garantir la conservació i la 
imatge d’aquesta construc-
ció històrica”, ha dit l’alcalde 
del municipi, Adam Tomàs. 
La neteja forma part d’un 
projecte de recuperació i 
manteniment de la façana, el 
qual es va iniciar amb la re-
habilitació de l’arc, i ha inclòs 
també la restauració de les 
Cases del Castell i l’adquisi-
ció del vaixell elèctric, finan-
çats amb fons europeus.

El ple ordinari de juliol va aprovar per unanimitat el document 
que té la voluntat de planificar les actuacions al patrimoni que 

caldria realitzar en els propers deu anys
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Avancen les obres d’ampliació 
de l’Escola Bressol l’Hortet

L’actuació està previst que fi-
nalitzi abans de l’inici del vinent 
curs, i permetrà ampliar en 58 
les places dirigides als xiquets i 
xiquetes. Les obres consistei-
xen en la creació de tres no-
ves aules, l’ampliació d’espais 
i també la reforma de quatre 
aules existents. A la zona exte-
rior s’habilitarà una zona amb 
tendals, cautxú i es plantaran 

DELTEBRE
Jubilació de

la interventora municipal

Després de 41 anys de ser-
vei públic a l’Ajuntament de 
Deltebre, aquesta setmana ha 
estat la darrera en actiu de la 
interventora municipal, Lore-
na Navarro. Des de l’Ajunta-

més arbres. El tinent d’alcaldia, 
Francisco Castro, ha detallat 
que “estem treballant per ade-
quar les instal·lacions de ma-
nera que els xiquets i xiquetes, 
com també les seves famílies, 
puguin gaudir d’un nou espai 
adaptat a les seves necessi-
tats”. El curs vinent, l’escola 
bressol podrà oferir fins a 169 
places. 

DeltaChamber 
Music Festival

El DeltaChamber Music Fes-
tival se centra, en la nove-
na edició, en les danses del 
món. El certamen especia-
litzat en música de cambra 
va oferir, el cap de setma-
na passat, tres concerts: a 
Deltebre, Flix i la Ràpita. El 
primer va ser a la Finca de 
Bombita de Deltebre, una 
antiga finca arrossera. Fins a 
vuit músics en diferents for-
mats, com ara duo de corda 
o quintet de vent, van oferir 
un repertori que va anar des 
de Brahms fins a danses tur-
ques. 
Els intèrprets del festival són 
principalment catalans, si bé 
molts d’ells treballen en or-
questres internacionals. 
El certamen s’allargarà fins al 
4 d’agost i queden per cele-
brar vuit concerts en locali-
tats de les quatre comarques 
de les Terres de l’Ebre.
(ACN)

ment es destacava a Lorena 
“pel teu treball incansable, per 
estimar-te la institució i per la 
teva vocació de servei i d’aju-
da. Gaudeix de la teva més 
que merescuda jubilació”.

El Consell Comarcal avança en el 
finançament del transport escolar

Agents del Seprona de la 
Guàrdia Civil van immobi-
litzar 314 quilos de peix en 
dues inspeccions a les llot-
ges de la Ràpita i l’Ametlla de 
Mar. La majoria del producte 
es va intervenir al port calero. 
En concret, van retenir 264 
quilos d’alatxa (sardinella 
aurita) i van interposar qua-
tre denúncies per incomplir 
les mides del peix o per de-
ficiències en l’etiquetatge. 
A la llotja de la Ràpita es va 
immobilitzar 50 quilos de 
seitons, sardina i rap. Es van 
posar set denúncies per les 
mateixes causes. Les onze 
denúncies es van traslladar 
a Acció Climàtica i el peix 
intervingut es va cedir a una 
entitat benèfica. 
En el dispositiu de la Ràpita, 
la Guàrdia Civil va interceptar 
roba falsificada en un vehicle 
particular.
(ACN)

Intervenció 
de més de 300 
quilos de peix

SUCCESOSLa Ravaleta 
celebra les 

Festes Majors
Des de dimecres 31 de ju-
liol, fins el pròxim dilluns 5 
d’agost, els ravaleros i les ra-
valeres viuen sis dies carre-
gats de gresca i diversió per a 
totes les edats, en la festivitat 
en honor al seu patró, Sant 
Mateu. La Comissió de Festes 
de La Raval de Cristo, amb la 
col·laboració de l’Ajuntament 
de Roquetes, entre d’altres 
entitats ha programat fins a 55 
actes populars. D’entre tots 
destaquen, dissabte 3 a la tar-
da, l’Ofrena de Flors i Fruits en 
benefici de Càritas Roquetes, i 
el pregó a càrrec de la presi-
denta de l’Associació de Veïns 
de la Raval, Anna Sastre. 
Com ve sent habitual, el gruix 
de les activitats de les Fes-
tes Majors de La Ravaleta té 
lloc al recinte de les Escoles. 
Com a novetat, s’ha habilitat 
una segona carpa per prote-
gir l’escenari de l’orquestra. 
Complementarà la principal, 
situada a pocs metres, i on se 
celebraran els actes populars.
(ebredigital.cat)

En la celeració del darrer ple, 
el Consell Comarcal del Baix 
Ebre va iniciar el procés per 
establir un model de con-
veni per al finançament del 
transport d’alumnat d’ense-
nyaments post obligatoris no 
universitaris, i del transport 
escolar no obligatori. A més, 
es va aprovar inicialment 
el reglament del servei de 
transport escolar, “marcant 
un pas més en la millora de la 
gestió d’este servei essencial 
per a la comunitat”.
En el mateix ple es va anun-
ciar la signatura d’un conveni 
amb la Fundació FC Barcelo-
na per implementar projectes 
esportius al territori, amb un 
enfocament especial en els 

col·lectius vulnerables. Aques-
tes activitats es duran a terme 
al Perelló. 
Durant la sessió, els grups del 
PSC i Junts van presentar dues 
mocions relacionades amb els 
Fons de Transició Nuclear, i 
ambdós les van votar a favor. 
El grup d’Esquerra Republica-
na va votar en contra.  
Les mocions van comportar 
vots contraris entre  els grups 
del govern comarcal, ERC i 
PSC. Aquestes mocions tenen 

relació en la gestió dels re-
cursos destinats a la transició 
energètica i el suport a les 
zones afectades. 
“Les mocions, en este cas, 
foren una arma partidista que 
no donen resposta al treball 
conjunt que s’ha de fer i a la 
visió de territori que s’ha de 
tenir perquè els recursos ar-
ribin al territori en la seua to-
talitat” va concloure el presi-
dent del Consell Comarcal, 
Antoni Gilabert.

El president del Consell Comarcal del Baix Ebre, Antoni Gilabert. 

Al ple també 
va haver-hi desacord 
pels Fons de Transició 

Nuclear
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El darrer Ple de la Diputació 
de Tarragona, celebrat di-
vendres passat, va aprovar 
per unanimitat el programa 
quadriennal de carreteres 
que impulsarà les actuacions 
de millora a la xarxa viària de 
la Diputació en els pròxims 
anys.
L’aprovació del nou Progra-
ma quadriennal d’inversions 
a la xarxa local 2024-2027 
fixa les 15 actuacions de mi-
llora que impulsarà a les car-
reteres aquest mandat i que 
inclou, entre d’altres, dues 
rotondes a l’accés a l’Ametlla 
de Mar des de l’N-340.
Aquestes rotondes se situa-
ran a la pujada i baixada en 
els dos sentits del pont que 
passa per sobre de l’N-340. 
Una estarà situada a la illeta 
d’enllaç amb la TV-3025 des 
de l’accés de l’N-340 direc-
ció València, i l’altra a la TV-
3025 amb l’accés al lligallo 
de Manra i l’enllaç d’accés a 
l’N-340 direcció Tarragona.

Dues rotondes 
més d’accés, 

des de l’N-340
Finalitzen les obres de la nova rotonda
d’accés al nucli urbà
La rotonda millora de manera 
important no només la regu-
lació del trànsit, sinó la segu-
retat de conductors i vianants, 
alhora que facilita la visibilitat 
des de tots els accessos, ja si-
gui des de la TV-3025, des de 
l’Av. Part de Cala o des de l’Av. 
Amistat Hispano-Italiana. A 
més, elimina un punt crític i de 
poca visibilitat com era l’ac-
cés a la zona del carrer Goya 
i l’estació del tren, el qual ha 
estat substituït per un accés 
més segur i més centrat, evi-
tant ensurts i accidents.
La nova rotonda, amb una 
olivera en el centre i un rètol 
amb el nom de l’Ametlla de 
Mar, també incorpora l’en-
jardinament de tot l’entorn, 
fent-lo més agradable estè-
ticament, donant una imatge 
més digna a l’accés a la locali-
tat. També s’ha ampliat l’espai 
per a vianants a l’accés des de 

l’Av. Amistat Hispano-Italiana 
i per sobre del pont de la via 
del tren, indret molt utilitzat 
sobretot per joves, per anar a 
la zona esportiva municipal.
L’actuació ha consistit en la 
construcció de la rotonda de 
33 metres de diàmetre i una 
calçada de 7,60 metres d’am-
plada amb l’adequació dels 
accessos que arriben a aques-
ta intersecció. En total, s’ha 
millorat un tram de 100 me-
tres en el qual s’ha creat un 
nou itinerari de vianants per 
unir la carretera amb el carrer 
Goya, s’ha instal·lat lluminària 
LED i s’han col·locat plantes 
i altres elements decoratius. 
Les obres han tingut una du-
rada de 6 mesos i han supo-
sat una inversió de 444.764,80 
euros.
El regidor de Planificació Es-
tratègica de l’Ajuntament, Xa-
vier de la Fuente, remarca que 

De Tarifa a Cap de 
Creus, Marató Solidari 
passant per l’Ampolla

Cartells identificatius a les 
platges de l’Ampolla

«és una millora de la mobili-
tat de vehicles i persones que 
calma i dona fluidesa al tràn-
sit». La rotonda regula l’ac-
cés al nucli urbà de l’Ametlla 
de Mar, després de sis mesos 
d’obres i limitacions del trànsit 
rodat.

Les platges i cales de l’Am-
polla disposen de nous car-
tells identificatius. Indiquen 
el nom de cada platja i també 
proporcionen informació per 
garantir la seguretat i el res-
pecte pel medi ambient.
Els cartells inclouen normes 
de conducta i informació si 
la platja és vigilada per socor-
ristes. Així mateix, informen si 
la platja ha estat guardonada 
amb la distinció de ‘Bandera 
Blava’. També hi ha un recor-
datori de l’ordenança muni-
cipal que regula la pesca, es-
pecificant-t’hi les restriccions 

i horaris segons l’època de 
l’any
En el cas de la platja de l’Are-
nal, on hi ha un espai espe-
cífic per a accedir amb mas-
cotes, s’han col·locat cartells 
que marquen l’inici i el final 
d’aquest tram. Cal recordar 
que moltes de les platges ja 
disposaven de cartells infor-
matius similars. Ara, s’han 
substituït per aquests nous, 
que tenen la informació actu-
alitzada. Els cartells han estat 
subvencionats pel GALP Mar 
de l’Ebre i han suposat una in-
versió de 7.792,40 euros.

L’AMETLLA DE MAR

L’Ajuntament de Benifallet 
ha anunciat que ha rebut 
una subvenció de 9.244,36 € 
de la Diputació de Tarragona 
per al foment de l’ocupació 
local l’any 2023.
“Aquesta subvenció ens ha 
permès contractar una per-
sona en situació d’atur du-
rant 6 mesos per treballar 
en la dinamització turística 
i cultural del nostre poble. 
La persona seleccionada ha 
passat per un procés de se-
lecció que incloïa una entre-
vista personal i la valoració 
de mèrits professionals i de 
formació. Amb aquesta in-
corporació, esperem poten-
ciar encara més la riquesa 
cultural i les activitats turís-
tiques de Benifallet”.

Benifallet: 
subvenció de 
9.244,36 € de 

la Diputació de 
Tarragona

Les obres han estat 
subvencionades per la 

Diputació i han 
suposat una inversió de 

444.764,80 euros.

Dijous de la setmana passa-
da, el corredor Sergio Turull 
va iniciar a l’Ampolla l’etapa 
18 del seu recorregut per la 
costa peninsular, des de Tari-
fa fins a Cap de Creus, a favor 
de la Fundación Juegaterapia, 
que lluita contra el càncer in-
fantil.
El punt de sortida va ser la 
plaça del Club Nàutic. Allí es 
va concentrar gent que va vo-
ler acompanyar durant la jor-

Suport ampollero al 
corredor Sergio Turull

nada a Sergio, entre aquesta 
gent, esportistes ampolleros.
L’etapa d’aquell dijous va fi-
nalitzar a Tarragona. Turull va 
completar dimarts el repte de 
1.560 kilòmetres, arribant al 
Cap de Creus.
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El Govern inverteix gairebé 1,5 MEUR al port
El president de Ports de la 
Generalitat, Marc Sanglas i 
Alcantarilla, acompanyat per 
l’alcalde de la Ràpita, Xavier 
Reverté Balada, el director 
de Serveis Territorials de Ter-
ritori, Miquel Alonso i Cru-
elles, el diputat per les Ter-
res de l’Ebre, Albert Salvadó 
i Fernandez, i el director de 
la Zona Portuària Sud, En-
ric Martínez Sastre, ha visi-
tat aquesta setmana la nova 
base nàutica i la millorada 
plaça del Garbí al port de la 
Ràpita. 
Dues obres amb les quals es 
fomenta la nàutica de base i 
el turisme nàutic. Així mateix, 
amb la millora feta a la plaça 
del Garbí s’impulsa un espai 
per a la ciutadania, com una 

LA RÀPITA

més de 500 nens i nenes, al-
guns dels quals amb diversi-
tat funcional, que han gaudit 
amb els casals de mar, bate-
jos de mar, activitats aquàti-
ques i cursets d’iniciació a la 
vela per fomentar la nàutica 
de base. L’objectiu de la base 
nàutica és ser un centre de 

balconada de cara al mar. El 
Govern, a través de l’empresa 
pública Ports de la Generali-
tat, ha invertit 1.486.000 eu-
ros en les dues actuacions.
L’edifici de la base nàuti-
ca, en funcionament des de 
principis de juliol, ha rebut 
durant aquestes setmanes 

S’ha posat en marxa la 
nova base nàutica i la 
renovació de la plaça 

del Garbí

Ports de la Generalitat finalitza 
aquesta setmana, la reforma 
de la plaça del Garbí del port 
de la Ràpita, amb l’objectiu de 
posar en valor un espai turístic, 
esportiu, de passeig, d’oci i de 
restauració molt representatiu 
de la població. Les obres han 
permès crear un espai públic 
de qualitat per a la ciutadania, 
connectat tant amb el front 
portuari com amb el passeig 
marítim del municipi. A més, 
la plaça és la porta d’entra-
da del port a llevant i s’ubica 
a través del parc del Garbí i 
la platja del “Pipi”. El projecte 
dut a terme ha suposat una 
intervenció en la plaça eleva-
da existent i el seu entorn, així 
com en els accessos de tota 
l’estructura. També s’han cre-
at zones climàtiques d’estada 
per a la ciutadania en època 
estival. S’ha col·locat una pèr-
gola i l’espai s’ha equipat amb 
mobiliari urbà i baranes per a 
la seguretat dels usuaris de la 
plaça del Garbí.

referència que potenciï l’ac-
tivitat nàutica a la badia dels 
Alfacs, atregui turisme nàu-
tic en temporada baixa i pro-
mogui les Terres de l’Ebre i 
Catalunya arreu del món.
L’estructura de l’edifici està 
formada per una planta baixa 
i una planta pis.

Reforma de la 
plaça del Garbí

El president de Ports, Marc Sanglas, durant la visita al port de la Ràpita. Foto: Govern
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MAS DE BARBERANS

Compte enrere per a la 21 
edició del Racó dels Ar-
tesans, la fira Monogràfica 
de Mas de Barberans que 
tindrà lloc aquest cap de set-
mana del 3 i 4 d’agost, i que 
converteix aquest municipi 
en un veritable punt neuràl-
gic de la creació artesana de 
primer nivell. La diversitat de 
tècniques, materials i proce-
dències és el segell distintiu 
d’aquesta fira, que també és 
un aparador dels processos 
de creació artesana, i que 
compta amb un públic cada 
vegada més sensibilitzat per 
la qualitat del producte fet 
a mà, i la sostenibilitat am-
biental. L’esdeveniment està 
organitzat per l’Ajuntament 
i el Centre de Desenvolu-
pament Rural Museu de la 
Pauma.

Nova edició 
del Racó dels 

Artesans

SANTA BÀRBARA

LES CASES
Diada del Musclo

El cap de setmana passsat 
va tenir lloc la Diada del 
Musclo d’Alcanar. Aquest 
esdeveniment és una opor-
tunitat per a tothom per 
gaudir d’una jornada dedi-
cada al deliciós musclo, un 
marisc que és abundant i 
deliciós a Alcanar.
Durant la Diada del Musclo, 
el poble s’omple d’activitats 
relacionades amb aquest 
marisc tan apreciat. El pro-
tagonista indiscutible és el 
musclo, i els restaurants i 
bars de la zona ofereixen 
diverses degustacions de 
plats elaborats amb aquest 
ingredient, fresc i saborós.
Els visitants tenen l’oportu-
nitat de conèixer més sobre 
el cultiu del musclo i les se-
ves característiques a través 
de tallers, exposicions i vi-
sites guiades. 
A més, es promou la cons-
cienciació sobre la impor-
tància de preservar els re-
cursos marins i fomentar 
una pesca sostenible.
La Diada del Musclo és una 

festa que combina gastrono-
mia, cultura i tradició. És una 
ocasió per celebrar i apreciar 
el patrimoni culinari i marítim 
d’aquesta encantadora loca-
litat.
També  cal destacar que 
d’any en any es van sumant 
elements a la infraestructura 
per tal d'evitar la calor inten-
sa. Enguany es va instal·lar un 
bon ombràcul, que amb la 
brisa marina van compleme-

En execució una de les 
obres més importants en la 
prevenció dels aiguats

En execució una de les obres 
més importants del mandat per 
la seva dimensió i pel seu impac-
te en la prevenció dels aiguats. 
De la mà de carreteres de l’Estat, 
l’Ajuntament està construint una 
bassa de distribució de l’aigua 
de gran profunditat i capacitat 
al Barranc del Llop-Barranc de 
la Martinenca, abans d’arribar a 
l’N340. Aquesta bassa laminarà 
l’aigua, que baixa del Montsià 
amb gran virulència durant les 
pluges torrencials.
D’aquesta forma, la força de l’ai-

gua és reduirà substancialment, 
com també el seu impacte a la 
zona baixa, especialment a les 
urbanitzacions més afectades 
d’Alcanar Platja. Aquesta, junta-
ment amb la construcció dels 
pluvials a la zona escolar, la mi-
llora del drenatge del barranc/ai-
güera de les forques a l’altura del 
Fondo de Jan, la pavimentació  i 
millora de les canalitzacions a la 
carretera N340, són accions que 
es van determinar a les jornades 
tècniques de principis d’any i 
que ja estan executades. 

ALCANAR

tar de forma ideal aquesta 
festa.
Cal destacar la feina de la  
comissió d’entitats i de totes 
les persones i empreses col-
laboradores per tal de fer-la 
possible.

d’una màquina d’escombrar 
d’aquest nivell permetrà mi-
llorar significativament les 
tasques de neteja de carrers i 
places, “una demanda reitera-
da de la ciutadania, a la qual 
volem donar resposta intensi-
ficant aquest servei”.

 L’Ajuntament adquireix un 
nou vehicle de neteja de la 

via pública

Es tracta d’una màquina es-
combradora d’aspiració que 
permetrà ampliar i reforçar el 
servei de la Brigada Municipal.
En aquest sentit, el Regidor 
de Serveis de Sant Jaume, 
Àxel Tomàs, ha destacat que 
la posada en funcionament 

SANT JAUME

L’Ajuntament de Santa Bàr-
bara està treballant per tal de 
solucionar els problemes de 
cobertura mòbil que afecten 
el municipi des de fa anys. 
L’alcalde, Antonio Ollés Moli-
as, declarava fa unes setma-
nes, que aquesta situació es 
va deteriorant amb el temps, 
ja que l’increment de l’ús de 
dispositius mòbils i el consum 
de banda ampla no es corres-
pon amb una millora en les 
infraestructures de comuni-
cació. “És un tema que s’ar-
rossega des de fa, no mesos, 
sino anys, i que va a pitjor”. 
Per abordar aquesta qüestió, 
l’Ajuntament està en contacte 
amb Localred, una associació 
catalana que defensa els inte-
ressos municipals en matèria 
de noves tecnologies “perquè 

L’Ajuntament treballa per 
abordar els problemes de 

cobertura mòbil del municipi 

això és un servei d’ús públic, 
encara que el donin companyi-
es privades. Es tracta de poder 
forçar estes companyies per-
què milloren el seu servei al 
municipi que, per cert, és pla”. 
(La Plana Ràdio). 

Va tenir lloc el cap 
de setmana passat
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Modificació del planejament 
del polígon industrial del Molló

Els ajuntaments de Móra la 
Nova i Tivissa tramiten la mo-
dificació del planejament ur-
banístic del polígon industrial 
del Molló, per tal d'aconse-
guir que, dotze anys després 
de la seva inauguració, s’hi 
acabin instal·lant empreses. 
Amb una inversió pública de 
més de 7 milions d’euros, a 
l’espai només hi ha en fun-
cionament una nau del Con-
sell Comarcal de la Ribera 

d’Ebre destinada a l’impuls de 
la tecnologia 5G. 
Malgrat els contactes i anun-
cis al llarg dels anys, la realitat 
és que més de 100.000 me-
tres quadrats de sòl indus-
trial, la pràctica totalitat del 
polígon, continuen encara en 
venda. L’alcalde de Móra la 
Nova, Carlos Trinchan, confia 
que els Fons Nuclears perme-
tran capgirar aquesta situació.
(ACN)

BENISSANET

En el darrer ple, es va 
aprovar l’estudi d’alterna-
tives per al sanejament de 
Benissanet. Aquest estudi 
contempla una planificació 
de connexió de les aigües 
residuals del municipi amb 
l’EDAR de Móra d’Ebre, se-
guint el Camí de les Sé-
nies. Així mateix, al ple es 
va aprovar, inicialment, el 
Pla de Prevenció d’Incen-
dis Forestals. “Document 
indispensable per a la ges-
tió forestal del nostre ter-
me municipal”. També es 
va aprovar el Programa de 
Gestió ètica de les colò-
nies de gats al municipi. A 
partir d’aquest document 
s’establiran línies d’actua-
ció per controlar les colò-
nies de felins al poble. 
El proper ple ple ordinari ja 
serà al setembre.

Aprovació de 
mocions al 

plenari

Es duplicaran les tones anuals 
de plàstic reciclat en dos anys

L’empresa 2G Chemical Plas-
tic Recycling ha rebut 2,25 
milions d’euros dels Fons de 
Transició Nuclear per duplicar 
la capacitat de la seva planta 
a Ascó. Es tracta de més de 
la meitat de la inversió total 
de 4,4 milions d’euros que 
la companyia vol invertir en 
els pròxims dos anys per mi-
llorar la tecnologia pionera 
emprada actualment per al 
reciclatge químic de residus 

plàstics. En concret, es subs-
tituirà l’actual reactor per dos 
de nous i més innovadors. 
D’aquesta manera, passarà de 
produir 7.500 tones anuals a 
15.000. A més, s’ampliarà la 
plantilla amb vuit treballadors 
-25 en total- i set enginyers 
més. Aquest és un dels 43 
projectes empresarials que es 
beneficiaran dels 23,7 milions 
d’euros dels Fons Nuclears 
2024. (ACN)

ASCÓMÓRA LA NOVA/TIVISSA

La consellera de 
Territori, Ester Capella, 

ha presentat el 
projecte 

GANDESA
La construcció del vial per accedir al 
polígon des de la C-43 començarà a la 
tardor
El vial d’accés al polígon in-
dustrial la Plana de Gandesa 
des de la carretera C-43 es 
començarà a construir a la tar-
dor. La consellera de Territori, 
Ester Capella, ha presentat el 
projecte aquest dimecres, una 
actuació amb un pressupost 
d’1,3 milions d’euros. El nou 
vial començarà a la rotonda de 
la C-43, i tindrà una longitud 
de 500 metres i una amplada 
de 9 metres. Evitarà que els 
vehicles pesants creuin el mu-
nicipi. El termini d’execució és 
de set mesos. Capella també 
ha presentat el desenvolupa-
ment del sector la Plana II, una 
ampliació d’11,02 hectàrees 
que urbanitzarà l’INCASÒL 
entre la nova carretera i l’ac-
tual polígon. Vuit d’aquestes 
hectàrees es destinaran a ac-
tivitat econòmica. Gandesa no 
té sòl disponible a la Plana des 

de 2020. Les obres per fer el 
vial des de la C-43 al polígon 
de Gandesa ja estan adjudica-
des, i inclouen la construcció 
de dues zones a l’illa del carrer 
la Plana, la reposició d’un camí 
agrícola, i actuacions de dre-
natge, senyalització i barreres 
de seguretat. 

La plaça de la Baranova 
enceta les Nits més 

culturals i tradicionals

Arriba una nova edició de les 
Nits a la Baranova de Tivis-
sa. La plaça d’este municipi 
riberenc serà l’escenari de 
concerts 4 nits de dissabtes 
del mes d’agost.  
Demà dissabte, dia 3, serà el 
tret de sortida. El baríton Àn-
gel Òdena, la soprano Mireia 

Tarragó i el cantautor Joan 
Rovira són alguns dels noms 
més destacats. 
Però també hi haurà una nit 
dedicada al jazz i una altra 
a bandes sonores de pel·lí-
cules. La novetat d’enguany 
serà que també s’oferiran 
tastos de vins i de menjar.

TIVISSA
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L’Ajuntament de Morella ha 
preparat tres zones d’aparca-
ment especials per al cap de 
setmana de l’Anunci. 
La primera d’elles està al barri 
de La Puritat i les seues pro-
ximitats, pensada per acollir 
els vehicles de la gent vingu-
da dels pobles de la comar-
ca dels Ports. La segona, a la 
zona de Santa Llúcia, per als 
vehicles que arriben des de la 
província de Terol. I l’última, 
a l’Hostal Nou, per aquelles 
vingudes per l’N-232 des de 
Vinaròs, Castelló o València 
entre altres. 
Aquesta última comptarà amb 
un servei d’autobús per apro-
par els i les visitants fins a la 
ciutat, així com de tornada 
fins al pàrquing. 
Les tres zones ja estan condi-
cionades i pràcticament dis-
posen de tota la senyalització 
necessària.

ROQUETES

Dispositiu 
especial

terres de l'ebre

Morella presenta el 55 Sexenni a Tortosa, 
Festa d’Interès Turístic Nacional

El 55 Sexenni, la Festa Major 
en honor a la Mare de Déu 
de Vallivana de Morella, que 
té lloc cada sis anys, se ce-
lebrarà des del 17 fins al 27 
d’agost, i omplirà la ciutat 
de tradició. Una festa que 
té el seu origen l’any 1673 
quan les autoritats de la vila 
van jurar un vot a la verge en 
senyal d’agraïment després 
d’alliberar-se d’una terrible 
plaga de pesta l’any anterior. 
Esta setmana, l’alcalde de 
Morella, Bernabé Sangüesa, 
i l’alcalde de Tortosa, Jordi 

MARE DE DÉU DE VALLIVANA

en general amb tots els seus 
atractius.
Sangüesa ha destacat que 
“el Sexenni és la nostra festa 
més important i volem con-

Jordan, han presentat la fes-
ta i han fet una crida a la ciu-
tadania de Tortosa i les Terres 
de l’Ebre a descobrir la festa 
del Sexenni, així com la ciutat 

La festa major en 
honor a la Mare de 

Déu de Vallivana que 
té lloc cada sis anys se 
celebrarà del 17 fins al 

27 d’agost

vidar a les persones que tenim 
prop, com és el cas de veïnes 
i veïns de Tortosa, per a gau-
dir amb nosaltres i unir encara 
més els nostres territoris”. 
A més dels actes tradicio-
nals, el Sexenni també in-
clou una oferta d’actuacions 
musicals, entre les quals s’ha 
programat el 17 d’agost, a 
Pep de la Tona, cantant de 
la Gossa Sorda; el 18 d’agost 
actuarà la banda donostiar-
ra La Oreja de Van Gogh, i el 
22 d’agost Seguridad Social, 
entre altres.
Finalment, l’alcalde de Tor-
tosa, Jordi Jordan, ha des-
tacat que el Sexenni “és un 
moment ideal per visitar 
Morella i gaudir d’una festa 
tradicional que és única. Re-
cordem que Morella i Torto-
sa, juntament amb Alcanyís, 
formem part del Consorci 
dels Tres Reis, tres ciutats 
amb vincles històrics”.

L‘alcalde de Morella, Bernabé Sangüesa i de Tortosa, Jordi Jordan.

La mostra de cinema FRONT programa 
pel·lícules per reflexionar sobre la 

memòria democràtica

La Mostra Internacional de Cinema de Conflicte i Pau, FRONT, ha programat 
una quinzena de pel·lícules, entre llargmetratges de ficció i documentals, 
per reflexionar sobre la memòria històrica i democràtica. La Revolució Rus-
sa, la Guerra Freda, la violència d’estat, la regulació de les fronteres, les mi-
gracions, les guerres a Palestina i Ucraïna, així com l’augment de l’extrema 
dreta, seran alguns dels temes que s’abordaran en aquesta cinquena edició, 
que tindrà lloc del 26 de setembre al 5 d’octubre. A diferència d’altres anys, 
en què el festival passava per diferents municipis de les Terres de l’Ebre, 
enguany l’OCINE de Roquetes serà l’únic escenari de la mostra. La progra-
mació definitiva es donarà a conèixer a finals d’agost.

La cinquena edició del festival se celebrarà del 
26 de setembre al 5 d’octubre a Roquetes
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L’any passat es van 
capturar més de 

400 senglars i prop de 
4.500 conills 

ACCIÓ CLIMÀTICA
Posen abeuradors per evitar que la 
fauna salvatge es desplaci als cultius
Acció Climàtica ha facilitat 
a la Federació de Caçadors 
de l’Ebre que s’instal·lin prop 
de 300 abeuradors per a la 
fauna salvatge, repartits per 
les quatre comarques ebren-
ques. És una mesura pensada 
per evitar que, amb la sequera 
acumulada, aquests animals 
es desplacin cap als conreus i 
les zones habitades on gene-
ren destrosses en cerca d’ai-
gua i aliments. Els membres 
de les societats de caçadors 
s’ocupen d’instal·lar-los als 
llocs adequats, garantir-ne 
unes bones condicions i om-
plir-los cada pocs dies. És 
una de les mesures pioneres 
del pla de xoc per al control 
dels danys de la fauna a l’Ebre 
que també ha inclòs captures 
excepcionals de senglars i 
conills, més de 400 senglars 
i prop de 4.500 conills l’any 
passat.

Com ha explicat José Pedro 
Tomás Callao, president de la 
Federació Territorial de Caça 
de Terres de l’Ebre, la mesu-
ra dels abeuradors, pionera 
al país, es va demanar fa dos 
anys al Departament d’Acció 
Climàtica arran de les “moltes 
demandes” de les societats de 
caçadors ebrenques. “Els ani-
mals estaven patint molta set”, 
per la llarga sequera, i genera-
ven molts problemes.
Els abeuradors serveixen per 
evitar que els animals salvat-
ges es desplacin per trobar 
aigua i aliments cap als nu-
clis habitats i danyin els cul-
tius, provoquin accidents a 
les carreteres o siguin vectors 
de malalties. És una mesura 
“especialment important en 
aquest període de sequera” i 
és la primera vegada que es 
du a terme aquesta iniciativa 
a Catalunya.

La Generalitat concedeix 
la Declaració d’Impacte 

Ambiental a tres parcs eòlics a 
la Terra Alta i Ribera d’Ebre

La Generalitat va concedir la 
Declaració d’Impacte Ambiental 
a tres projectes de parcs eòlics 
a la Terra Alta i la Ribera d’Ebre. 
Les instal·lacions les impulsa 
Endesa a través de la seva filial 
Enel Green Power, i comptari-
en conjuntament amb 31 ae-
rogeneradors, de 200 metres 
d’altura i 147 MW de potència, 
que generarien més de 400 
GWh/any. 
La companyia preveu inver-
tir 140 MEUR per a la cons-
trucció. Els nous parcs de 
Les Crestes, La Fontcalda i El 
Calvari i les seves infraestruc-
tures d’evacuació, afecten 
els termes de Batea, Caseres, 
Gandesa, Corbera d’Ebre, la 
Fatarella, la Pobla i Ascó, a la 
Ribera d’Ebre. 
La Terra Alta concentra el 
22,6% del total de megawatts 

que es produeixen a Catalu-
nya, i és la comarca que aple-
ga “amb diferència la produc-
ció més gran”, concretament 
519 MW. 
Terra Alta Viva va exigir aturar 
“l’espoli i la destrucció de la 
comarca” arran de l’aprovació 
d’estes tres centrals eòliques.

BATEA
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terres de l’ebre

terres de l’ebre
MÉS NOTÍCIES

* DEMÀ DISSABTE tindrà lloc 
el 50è Aplec Sardanista de 
Móra d’Ebre. A les 19h i a les 
22h, a la Plaça de Baix.
“Veniu a compartir una tarda 
plena de sardanes, cultura i 
tradició amb tota la família”.

* FLIX: Detenen dos homes 
que cultivaven 2.250 plantes 
de marihuana. La investiga-
ció iniciada continua oberta 
i no es descarten noves de-
tencions. Els detinguts van 
passar a disposició del jutjat 
de Falset el passat 30 de juliol.

* ASCÓ: La construcció del 
nou alberg municipal reha-
bilitarà els edificis històrics 
de Ca la Sariera i Ca Paulina 
de Voltes. Aquest projecte 
pretén solucionar la manca 
d’allotjament turístic i revita-
litzar el nucli antic del muni-
cipi. L’alberg oferirà fins a 50 
places, amb habitacions per 
a grups, famílies, individuals i 
dobles.

Aplec 
Sardanista de 
Móra d’Ebre

MASDENVERGE

EL PINELL
‘Han passat vint anys’ 33 positius en drogues en 

un control dels Mossos 
aquest diumenge a la C-12

Els Mossos d’Esquadra van 
desplegar diumenge un con-
trol de drogues i alcohol a la 
carretera C-12 al seu pas per 
Flix, coincidint amb la cele-
bració del Monegros Desert 
Festival, i amb un gran volum 
de desplaçaments a les car-
reteres de les Terres de l’Ebre. 
Durant el control es van fer 
83 proves de drogues, 33 de 
les quals van donar positives, 
31 amb sanció administra-
tiva i 2 amb responsabilitats 
penals. També es van fer 112 
proves d’alcoholèmia, dues de 

les quals van donar positives, 
una administrativa i una penal. 
També hi va haver dos detin-
guts, un per tinença d’armes 
prohibides i un altre per un re-
queriment judicial.
El control es va fer entre les 
deu del matí i les nou del ves-
pre de diumenge. Segons els 
Mossos, en els darrers dos 
anys, coincidint amb aquest 
festival i altres dates similars, 
ja es van detectar i denunciar 
conductors per conduir sota 
els efectes de les drogues. 21 
el 2022, i 36 el 2023. (ACN)

FLIX

El cap de setmana passat, a 
Móra la Nova, va ser el previ a 
unes festes que s’allargaran fins 
el 5 d’agost. Salvador Alegria 
serà el pregoner, avui divendres 
a les 19 hores. A continuació, 
també es farà el traspàs de ban-
des i faixes a la pubilla, dames, 
hereu i fadrins 2024. 

MÓRA LA NOVA

Diumenge a les 12h es s’efec-
tuarà l’ofrena a Sant Dome-
nec i la Missa. Per la tarda 
hi haurà futbol amb el derbi 
entre els Atlètics i l’Olímpic. 
Dilluns a la nit serà la cloenda 
de les festes al pàrquing del 
Pavelló Firal, amb els focs ar-
tificials. 

Els alcaldes de Masdenverge, 
René Gonell, i el de Tortosa, 
Jordi Jordan, van compartir 
taula dimarts passat, dia 30 
de juliol, en el marc de les 
Festes Majors del municipi 
del Montsià. Masdenverge 
celebrava l’acte d’homenat-
ge a la gent gran, i la per-
sonalitat invitada de forma 
especial i excepcional va ser 
l’alcalde de Tortosa, qui va 

acudir acompanyat de tota 
la seua família. Segons ex-
plica Ebredigital.cat, es dona 
la circumstància que el se-
gon cognom de Jordi Jor-
dan, que és Farnòs, delata el 
seu orígen masdenvergenc. 
La seua àvia, Rosita Farnòs, 
era una coneguda masden-
vergenca que regentava una 
botiga de comestibles al 
municipi, fins que amb 40 

anys va decidir fer un canvi 
de vida i anar a viure a Torto-
sa. Rosita, ara amb 97 anys, 
estava esplèndida amb el seu 
vestit verd esperança a l’ac-
te de dimarts passat, i al seu 
voltant totes les autoritats 
municipals es van fer una 
foto commemorativa.
Les Festes Majors de Masden-
verge viuran la cloenda este 
cap de setmana.

L’exposició, obra de la 
historiadora Antònia 

Serres, mostrarà el pas 
del temps amb

fotos dels últims vint 
anys de 54 veïns del 

municipi

El Pinell de Brai gaudirà, un 
nou any, per les Festes Ma-
jors, en honor a Sant Llorenç, 
d’una exposició sobre un 
tema local. En aquesta edi-
ció, el títol escollit és ‘Han 
passat vint anys’, amb una 
selecció de fotografies dels 
últims vint anys de 54 veïns i 
veïnes del municipi, obra de 
la historiadora Antònia Serres. 
Cadascun dels protagonis-
tes disposarà de tres imatges, 
corresponents al 2004, 2014 i 
2024, que mostraran el pas del 
temps, i els canvis que s’ob-
serven fruit del creixement 
i maduresa de les persones. 
La mostra, organitzada per 
l’Associació Pi del Broi amb 
la col·laboració de l’Ajunta-
ment, estarà oberta entre els 
pròxims dies 8 i 14 d’agost al 
Centre Polivalent de la pobla-
ció terraltina, en horari d’11h 
a 13h, i de 18h a 20h. El cicle 
‘Han passat vint anys’ va arren-
car ara fa tot just dues dècades, 
quan a l’estiu de 2004, l’autora 
va retratar un centenar de pine-
llans i pinellanes.
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LES COMPETICIONS I 
LA FEDERACIÓ   
No sé com ho fa la Federació 
però s’esta carregant el futbol 
nacional en crear la 1a Federa-
ció. El que era  la segona B ha 
quedat devaluada. El mateix a 
la tercera divisió, i també a la 
lliga elit de Catalunya. I una 1a 
catalana en terra de ningú amb 
tres grups quan abans era de 
dos i estava per sota la tercera 
divisió. La segona catalana 
l’han crucificada amb només 16 
equips i 4 descensos. 

I l’últim capítol a la 4a Catalana. 
A Terres de l’Ebre, de moment, 
són 20 equips i hauran de fer 
dos grups de 10. Els equips 
jugaran 18 partits i els que no es 
classifiquin per al play off d’as-
cens poden tenir dos opcions:  
7 mesos de vacances o jugar 
un torneig que no tindrà cap 
atractiu. A la zona de Tarragona, 
la passada campanya hi havia 
dos grups de 16 cadascun. Per 
a la propera hi ha més equips 
(37) i faran tres grups. Si la 
passada campanya va haver-hi 
tres grups de 4a catalana a la 
província, aquest any seran cinc 
i amb pocs equips per grups. 
¿No seria millor fer 4 grups amb 
més equips i passar algun equip 
de la zona de Tarragona a les 
nostres terres (Vilabella, Porre-
ra, Hospitalet B i Miami)? Com 
l’any passat es va fer amb el 
juvenil de la Pobla de Mafumet 
que va jugar a les nostres terres. 
Una altra alternativa és fer a les 
Terres de l’Ebre una lliga a tres 
voltes en cas de fer dos grups. 
Però, en tot cas, la Federació 
dictamina i dels clubs ningú 
protesta. Molt trist.

CELMA

LA QUARTA 
CATALANA, 
PENDENT DEL 
NOU SISTEMA DE 
COMPETICIÓ 
Han passat les setmanes i les 
queixes dels equips de Segona 
catalana, per la interterritoria-
litat, s’han reduït. Ja pràctica-
ment no existeixen.  Cal espe-
rar com anirà la temporada i a 
veure com quedaran els grups 
per la següent. Seria bo anar 
pensant alguna proposta i 
poder madurar-la durant l’any. 
Que hi hagi alguna alternativa 
per exposar. Però dubto que 
es plantegi. 

Ara falta resoldre que passarà 
en la quarta catalana. El nou 
delegat parla de consens i que 
es faran propostes perquè 
els clubs puguin dir la seua. I 
suposo que les propostes es 
votaran i així es pot acabar 
decidint a finals d’agost o 
principis de setembre. Em 
sembla una bona idea, tot i 
que crec que la reunió amb 
els clubs de Quarta s’hauria 
de fer en els propers dies. No 
més tard. Penso també que la 
proposta de dos grups de 10 
és l’única sortida, però caldrà 
concretar quants equips de 
cada grup passen al play-off 
d’ascens. Perquè el problema 
estarà per la resta que dispu-
ten un torneig per acabar la 
temporada. 
Queden incògnites per resol-
dre. Però el més important 
és que el futbol ebrenc està 
més viu que mai, tot i que serà 
molt complicat posar d’acord a 
tots els equips de Quarta.

MICHEL
LA RAPITENCA 
COMENÇA LA 
PRETEMPORADA 
DILLUNS  
Els equips comencen a treballar. 
En el cas de la Rapitenca, la pre-
temporada s’inicia dilluns vinent. 
I ja hi ha planificació de partits. 
El dissabte dia 10, els rapitencs es 
desplacen a la Pobla. Dimecres 14 
a les 20 hores rebran a la Devesa 
a l’Ampolla.  Dissabte 17 visita a 
la Sénia i el 21 a l’equip de l’Eture. 
Divendres 23 desplaçament a 
Benicarló i el 25 participació al 
Mariano Toha, jugant la segona 
semifinal, contra l’equip amfitrió, 
el R Bítem. Dijous 29 serà el 
Reus Reddis qui jugarà a la 
Devesa contra la Rapitenca i el 
dimecres 4 de setembre es farà 
la presentació contra el Tortosa 
Ebre. Dissabte 7 partit a Ascó i 
el 14 a Camarles. Falta acabar 
de confirmar el partit de Copa 
Catalunya.

GERARD BALADA, 
AL CAMARLES 
El davanter Gerard Balada ha 
fitxat amb el Camarles. El porter 
Eliot (va estar al Jesús i Maria 
anys enrera) ha fitxat amb la 
Cava. El porter Andreu Borràs 
(Ulldecona), al Corbera. Més in-
formació a les planes 18, 19 i 20.

BREUSREM

L’ampostina Aina Cid i la seva 
companya en el dos sense 
timoner, l’aragonesa Esther 
Briz, s’han quedat sense opció 
de medalla als Jocs Olímpics 
de París. En la semifinal dis-
putada aquest dimecres, han 
quedat cinquenes de les seva 
sèrie de semifinals amb un 
temps de 7:30:36. La parella 
es queda fora de les sis prime-
res i ara tenen l’opció d’acon-
seguir diploma olímpic en 
cas de quedar entre les dues 

L’ampostina Aina Cid es 
queda sense opció de 
medalla a París

primeres de la Final B de la 
modalitat, que estarà disputa-
da pels equips d’Irlanda, Gran 
Bretanya, Dinamarca, la Xina, 
Espanya i República Txeca.
A la capital del Montsià es van 
seguir les proves amb entu-
siasme i amb orgull per fer 
costat a l’esportista ebrenca 
universal que ja porta 3 olim-
piades. Serà la pregonera de 
festes d’Amposta, un gran 
reconeixement i sense dubte 
merescut. (Ebredigital.cat)

Quarta catalana: els equips estan a l’expectactiva 
per saber el sistema de competició 

És una molta bona notícia el 
fet que hi hagin més equips 
inscrits a la Quarta catalana. 
Però, a la vegada, comporta-
rà un sistema de competició 
que segurament no agradarà 
a tots els protagonistes. 
Més Ebre ha parlat en diver-
sos representants de clubs 
de Quarta i tots ells estan a 
l’espera de rebre noticies. 
Intentarem posar llum a la 
foscor. Comptant amb l’am-
pliació fins a 20 equips, que 
sembla que seran els que fi-
nalment competiran (si no hi 
ha res de nou), la possibilitat 
ferma pot passar que la com-
petició es dispute amb dos 
grups de 10. I que els primers 
classificats de cada grup fa-
cin un play off d’ascens. I la 
resta juguin un torneig per 
completar la temporada. 
Una possibilitat que genera 
dubtes per la segona fase, 
pels equips que no es dispu-
taran l’ascens.  
També hi ha dubtes sobre si 
els dos grups inicials es re-
soldran per proximitat ge-

ogràfica. Això voldrà dir que 
en un grup hi serien Corbe-
ra, Olimpic i Benissanet, que 
van disputar play off la lliga 
passada, a més d’un Horta 
competitiu que es va que-
dar en portes i un Gandesa B 
que s’ha reforçat, entre altres 
equips. 
I clar si la segona fase co-
mença amb els punts de la 
primera, “pot haver-hi desi-
gualtat en este sentit de po-
der sumar més punts si estàs 
en un grup en el que a priori 
no hi ha tants equips capda-
vanters”. 
Es una hipotesi. Sobre l’opció 
de poder fer una lliga de 20, 
n’hi ha alguns que són parti-
daris tot i que es una possibi-
litat complexa perquè s’hau-
rien de jugar 36 jornades i 
s’hauria de començar molt 
aviat. Un fet que, ja estant 
al mes d’agost, no sembla 
probable. Esta és una de les 
preocupacions dels equips, 
en general: no saber quan i 
com comencen la lliga per 
poder planificar. Per acabar, 

algú veuria en bons ulls ha-
ver d’anar a jugar en un grup 
de Quarta de la zona del 
Baix Camp. Tot i que tampoc 
es fàcil perquè això podria 
afectar el pla de competi-
ció establert, cas de que un 
ebrenc pugue assolir l’ascens 
en un altre grup.  
El nou delegat, Hernan Subi-
rats, aclaria que “a finals 
d’agost o principis de setem-
bre farem una reunió amb els 
clubs de Quarta i la idea és 
presentar propostes i que hi 
hagi consens, que els equips 
es manifesten i puguin deci-
dir en base a les seues opi-
nions i les propostes que es 
plantejaran”. Per tant, l’inici 
de lliga es preveu per al 22 
de setembre. 

L’ampollera 
Laia Ballesté 
fitxa per 
l’Espanyol

L’ampollera Laia Ballesté ha 
fitxat pel RCD Espanyol. La 
central s’ha compromès per 
dues temporades. Els darrers 
anys ha jugat a la Lliga Feme-
nina, durant tres temporades 
consecutives, les dues últimes 
amb l’Sporting de Huelva.

Hi ha 20 equips i això 
generarà un format 

diferent de 
competició. 
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Segueix el seu mister Marc Carrasco, 
serà la seva quarta campanya i man-
té pràcticament el mateix bloc i s’ha 
reforçat amb sis jugadors de molta 
qualitat, destacant Pau Russo que va 
jugar al juvenil del Reial Madrid. Tenen 
equip per entrar al play off. L’any pas-
sat va ser el tercer equip menys gole-
jat de la categoria. Han estat capaços 
de renovar 15 jugadors i han fet un pas 
qualitatiu a la zona d’atac, els fitxatges 
augmenten la competitivitat. Després 
de tenir les últimes dues temporades 
a la tercera divisió tres equips de la 
província, ara el Reus és l’únic repre-
sentant. Un Reus que va començar un 
altre camí fa cinc campanyes en des-
aparèixer com a club i fer-se la fusió 
amb el Reddis.

REUS FC REDDIS
EQUIP PER A FER PLAY-OFF

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

3
POBLA M
2
4
3
3
2
VILASSAR
2
VALLS
4
4
2
2
MONTAÑESA
POBLA MAFUMET
CÓRDOBA B
4
2
2
2
POBLA MAFUMET

ALEJANDRO VERDEJO
PEPO CAMPANERA

ÁLVARO BENITO
HUGO MORENO

RAUL MELO
DANI ARLIAGA
ANDI ALARCÓN
SERGI CASALS
XAVI MOLINA

POL FERNÁNDEZ
XAVI JAIME
 NICO  DIAZ

RAMON FOLCH
POL BENITO

JOAQUÍN PEÑALVER
RICARD ROBLEDO

PAU RUSSO
JOSEP RAMON SARDA

AITOR SERRANO
RICARDO VAZ

HUGO TOIVONEN
JOAN TORRENS

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG 
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                           PRESIDENTS   ENTRENADORS

 

Segueix l’equip bàsic, només les bai-
xes d’Ethan (Santa Bàrbara) i Eric 
Muria (Amposta). Destacar que 8 ju-
gadors són de casa (Serrano, Alan, 
Elies, Jawad, Pere, Roc, Biel i Adrià) i 
d’aquests, sis estan l’equip titular. És 
dels equips que menys s’ha reforçat.
Serrano no és de fer gaires canvis si 
té joventut i planter. La plantilla en-
cara no està tancada; hi ha contac-
tes amb Nico (Amposta). La meta és 
mantenir la categoria; l’equip fou re-
velació la lliga passada, acaronant el 
play off. Ara està més madur i es pot 
consolidar. Una vegada més, el mister 
Serrano va fer un miracle: tot el que 
toca ho fa d’or. Destacar també el seu 
segon míster, Moha, que es va treure 
un màster amb Serrano.

CF ULLDECONA
SERRANO I ELS SEUS BABYS

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

2
S BÀRBARA
2
3
2
INACTIU
2
3
5
6
2
2
2
2
2
2
2
2

MATIAS PALOMARES
ROC GRAU

EFREN ROSALES
MARC BLASCO
XAVI NAVARRO

JORDI GIL
ROGER CARDONA
ERIK ARAGONÉS

JAWAD EL CHAQUAL
PERE ESTELLÉ
MOHA KHAYAT

ALAN BEL
DAVID ELIES

BIEL BEL
ERIC SERRANO

GERVAIS KOUDIO
ÀLEX LÓPEZ

ADRIÀ TORTAJADA

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

3A DIV
 

ELIT
  

PRE    
3

2A CAT
33

3A CAT 
24

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORSTEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                          PRESIDENTS    ENTRENADORS

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

 

Torna de nou l’Amposta a segona ca-
talana després de dos anys a tercera i 
amb ascensos també en aquest club 
del filial i del juvenil a Lliga Nacional. 
Equip molt renovat, només seguei-
xen 7 jugadors de l’any passat i ha fet 
l’aposta d’incorporar nou jugadors del 
juvenil amb projecció i de molt futur. 
El davanter Nico, una de les baixes,  
està prop de fitxar per l’Ulldecona). 
L’objectiu serà mantenir-se però po-
dria ser un dels equips revelació i si 
s’adapta bé el planter penso que serà 
aspirant a l’ascens en tres tempora-
des. 
El club segueix el model marcat, 
aprofitant el treball de la base. I cal 
valorar-ho perquè segueix els parà-
metres marcats.  

CF AMPOSTA
9 JUVENILS FAN EL SALT

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

JUVENIL
JUVENIL
2
4
2
2
JUVENIL
JUVENIL
2
JUVENIL
JUVENIL
JUVENIL
JUVENIL
VINARÒS
ALDEANA
2
3
JUVENIL
ULLDECONA

ÒSCAR BELTRAN
QUIM ALBIOL

MATA
ADRIÀ CALLEJA

AMINE EL HAJJAMY
ROGER GARCIN

PAU AYUSO
ROGER CURTO

ALEIX CESPEDES
JORDI ALIAU

XAVIER SABATER
JOSEP FRANCH
ABOU TOURAY
XAVI CALLEJA

DIDAC SUBIRATS
EDGAR LLETI

JESÚS FERRERES
JOAN MARTINEZ

ERIK MURIA 

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

3A DIV
14

1CAT/PRE
 15

2A CAT
39

3A CAT
12

4A CAT 

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

2 CAT
3 CAT
3 CAT
2  CAT
2  CAT
2  CAT
2  CAT
 2  CAT
2 CAT

CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT

JORDI PÉREZ/C GILABERT
JORDI PÉREZ
JORDI PÉREZ
JORDI PÉREZ

FERRAN SIMÓ
FERRAN SIMÓ

JUANJO SERRANO
NANDO GARCIA/RAMON SANCHO

ALBERT BEL
XAVI CID

JORDI FONT/XAVI CID
ALBERT BEL

BETO

1
2

4/4
S/F
8
8
2
4

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORSTEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                            PRESIDENTS         ENTRENADORS

Era l’equip més veterà de la segona ca-
talana, nou campanyes consecutives. 
Però la propera jugarà a Primera Ca-
talana, una fita històrica per a un club 
que celebra el centenari i que als 60 
va jugar en un categoria que ara seria 
una Lliga Elit. Tercer any del seu mis-
ter Carlos. No segueix Andreu Cano, el 
seu segon, que va fitxar amb l’Ampos-
ta. Baixes importants: la del crac Fer-
ran que deixa el futbol, juntament amb 
Kader. Tots dos van marcar 41 gols la 
passada campanya. Fitxa el davanter 
Carlos Gilabert (Tortosa-Ebre). L’única 
meta és fer un digne paper i intentar 
mantenir la categoria. Tornaran Ferran 
i Kader per Nadal? Tot és possible. La 
plantilla no està tancada falten 3 fitxat-
ges i un és un davanter.

CF CAMARLES
DEBUT HISTÒRIC A PRIMERA CATALANA

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

2
2
3
2
2
9
AMETLLA
MORELL
2
2
14
2
3
2
TORTOSA/EBRE
3
S. BÀRBARA

MARC PINA
JOSUÉ ANDREU

JOAN COMES
JORDI ABELLÓ

ROGER ESCRIBÀ
VICTOR PUJOL  

JOAN SALAS
JORDI ALFOCEA
JORDI BORRAS
PAU CARDONA

PAU SANSALONI 
QUIM CARDONA

ALEIX BERTOMEU
JOHAN ANDRES

CARLOS GILABERT
PEDRITO

GERARD BALADA

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORS

3A DIV
     

1CAT/PRE 
11

2A CAT
11

3A CAT
34

4A CAT 
6

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

1 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT

OCTAVIO MARTÍ
OCTAVIO MARTÍ
OCTAVIO MARTÍ
OCTAVIO MARTÍ
OCTAVIO MARTÍ
OCTAVIO MARTÍ

GILBERTO
GILBERTO
GILBERTO

CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT
ALBERTO LÓPEZ
ALBERTO LÓPEZ

KIKI
KIKI

XAVI CID
XAVI CID

2
5/1
10/1
S/F
10
6
4
5

3A DIV
2

ELIT 1A CAT
1

2A CAT
1

3A CATA la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

24/25
23/24
22/23
21/22

3 DIV
3 DIV
1 CAT
2 CAT

MARC CARRASCO
MARC CARRASCO
MARC CARRASCO
MARC CARRASCO

8
1
1

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT

JUANJO SERRANO
JUANJO SERRANO

GERARD CAPERA/MOHA
ANDREU FIBLA/CASTILLEJO

ANDREU FIBLA
ALBERT BEL 

EDU/CARDONA/C. GILABERT
TEIXIDÓ

TEIXIDÓ/ENRIC ALAIXENDRI

4
4/8
8/2
S/F
6
7
7
8

ESPECIAL PLANTILLES

MARC LABÈRNIA
MARC LABÈRNIA
MARC LABÈRNIA
MARC LABÈRNIA
ÒSCAR MONTESÓ
JOSEP QUERALT  
JOSEP QUERALT
JOSEP QUERALT
JOSEP QUERALT 
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Nova etapa en aquest club amb nova 
directiva i un nou president que va 
ser jugador i membre del cos tècnic, 
Marc Domenech (13 temporades). La 
temporada passada va ser convulsa, 
amb la gestió del cessament d’Ivan 
Romeu, quan va haver enrenou, però 
amb l’arribada de Dani Guerrero va 
tornar l’estabilitat i es va salvar la ca-
tegoria. Han marxat dos jugadors que 
eren puntals: Manu (Jesús i Maria) i el 
Killer Dilla que ha preferit fitxar amb 
l’Ascó. Fins ara hi ha hagut cinc altes. 
El Gandesa és un club clàssic de se-
gona catalana en la que ha competit 
30 anys. L’única aspiració és fer una 
digna campanya i salvar la catego-
ria en una temporada que es preveu 
complicada per a tots.

CF GANDESA
NOVA ETAPA

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

CANONJA JUV
3
4
14
6
6
4
4
7
16
3
8
4
AMPOLLA
2
7
OLIMPIC
GANDESA JUV
AMPOSTA  JUV
2

PABLO BURGUEÑO
JOAN AUBANELL
ADRIÀ SUAREZ

JOSEP DOMENECH 
ORIOL VALLESPI
RAMON PLANAS
ROBERT COSTA
ROGER ‘RUCHY’
CARLES LLARCH
JAUME GUMIEL 

PAU MIRÓ
PAU RIPOLLL

SERGI  ALCOVERRO
PAU PRADOS

ENRIC DOMINGUEZ
RAUL SAUMELL
MARTI SABATER

EDGAR PORTOLÉS
ORIOL PORTOLÉS
PAULO EDUARDO

POR
POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                           PRESIDENTS   ENTRENADORS

 

És el club número 29 de Catalunya si 
sumem totes classificacions de la seva 
història des de 1940 (amb 8 anys a se-
gona B, 33 a tercera divisió, 22 entre 1a 
catalana i Preferent. I la categoria que 
ha estat menys és l’actual, segona ca-
talana, només cinc campanyes). A la 
temporada 17/18 estava a tercera divi-
sió, però va sofrir una catarsi que el va 
portar fins a l’actual categoria. Un equip 
molt remodelat, només segueixen set 
jugadors perdent dues peces impor-
tants, un que se n’ha anat a 1a catalana 
i el seu artiller, Oussama, fitxat pel Mar-
torell. L'any passat va quedar quart al 
grup 3 i estic segur que lluitarà per en-
trar al play off. És aspirant a l’ascens. Si 
voleu seguir l’actualitat del Gavà, teniu 
un bloc meravellós: cfgava.blogspot.

CF GAVÀ
CLUB HISTÒRIC DEL FUTBOL CATALÀ

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

GAVA
ALAMEDA
GAVÀ
GAVÀ
GAVÀ
ALAMEDA
GAVA
VILADECANS B
GAVÀ
GAVÀ
INACTIU
S GAVÀ
GAVÀ
GORNAL
GAVÀ
INACTIU
MOJA

ALEXANDER PACHECO
ARTURO PICASEÑO

JOAN RUBIO
GERARD ALIS

ALEJANDRO SANTIAGO
XAVI MALDONADO

ERIC ZARAGOZA
RUBEN PUERTO

ALEJANDRO  ORTEGA
GUILLERMO DOLZ

JOAN INES
RICARD JUNGLEN

GERARD RODRIGUEZ
IÑAKI

EMILIO BLANCO
ENZO GARAVAGLIA

GERARD LORCA

POR
POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV 
DAV

2B
8

3A DIV 
33

PREF
8

2A CAT
5

3A CAT 
9

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORSTEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                          PRESIDENTS    ENTRENADORS

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

 

De ser un dels clubs capdavanters del 
nostre futbol ebrenc a estar immers 9 
anys entre les categories de tercera i 
quarta catalana i fa dos anys va estar 
a punt de la desaparició, però va ser 
gràcies a diversos jugadors que es 
van fer càrrec del club i aquest va se-
guir viu. No segueix el míster Ruben 
(ha fitxat al Rosell) i arriba Rafa Rivera 
(Vinaròs). Continua part del bloc i la 
plantilla no està tancada: de moment 
només han arribat 4 fitxatges. Aquest 
any la meta és consolidar-se i seguir 
amb el projecte de gairebé tots els ju-
gadors de la casa i poder entrenar tres 
cops per setmana, amb molta gent a 
les sessions. Dels tres màxims artillers 
segueixen dos, Adrià Vallsells i Àlex. És 
baixa Oriol Fuster.

CF ALCANAR
SALVAR-SE SERÀ L’OBJECTIU

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

3
CAMARLES  
5
5
AMPOSTA  JUV
10
2
19
2
3
3
5
2
7
5
10
2
4
ROSELL
JESÚS I MARIA

RAUL LINARES
JORDI PEDROLA
DANI MANZANO

JON DUELFER
RICARD ALONSO
ION OSLOBANU

OTMAN BOUYARDAN
JAN ESTELLER
PERE FERRÉ

ALEX MARTIN
MARC BORT

MIQUEL MATAMOROS
EDGAR CALLARISA

SERGI JOSÉ REVERTE
ANDREU SANCHO
ADRIÀ VALSELLS 
JOANET FORNÉ

RUBEN CABRERA
ORIOL FIBLA

MARIUS MIHAI 

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

POR
POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

3A DIV PRE
 12

2A CAT
41

3A CAT
17

4A CAT 
1

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

3 CAT
3 CAT
4 CAT
3 CAT
3 CAT
4 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT

ION OSLABANU
ION OSLABANU
ION OSLABANU
MIGUEL AGUSTI
MIGUEL AGUSTI
MIGUEL AGUSTI
MIGUEL AGUSTI
TONI MUÑOZ

ORIOL SORIANO

RAFA RIVERA
RUBEN  SUBIRATS
RUBEN  SUBIRATS

MIQUEL CERVELLÓ/ALEJANRO
MIQUEL
MIQUEL

JOAN ESQUERRÉ/DAVID CATALA
DAVID BURGOS 

MARC BEL/JOSE MORA

10
3
15
16
4
18
7
6

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORSTEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                            PRESIDENTS         ENTRENADORS

Nova etapa després de la bona feina 
del mister Xavi Subirats, que va decidir 
fer un pas al costat. Àlex Gómez, ex-
perimentat entrenador que estava al 
futbol base, és el nou mister. L’Ametlla 
segueix el projecte localista amb ju-
gadors del planter més un filial que en 
disposa de més de 30. Dues baixes im-
portants, Joan Salas (Camarles) i Marc 
Brull (Rapitenca). El fitxatge top és la 
tornada de Xabi Fages. Tot i les dues 
baixes, els 5 fitxatges donaran mol-
ta consistència. Si a les dues últimes 
campanyes van aconseguir el tercer i 
el segon lloc, en esta no serà fàcil re-
petir la mateixa gesta en ser una lliga 
més competitiva, però estic segur que 
faran una gran temporada. És el club 
que porta més temporades a tercera.

SCER L’AMETLLA
ES MANTÉ EL PROJECTE LOCALISTA

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

2
4
2
4
4
10
10
2
2
8
9
FLIX/LA CAVA
HOSPITALET
AMETLLA B
ROSES 
2
3
2
8
3
4
12
POBLA B

ÀLEX MARTI
ERIK DEVADIP
HUGO GOMEZ

GERARD PARELLADA 
MANEL REVERTER

ROBERT BROOKSBANK
XAVI CALLAU
ISAAC TESON

JOSEP MADRID
JORDI BOYER  

SERGI CALLAU
MIKI FRANCH

ALBERT LÓPEZ
DENIS MARGALEF

XAVI FAGES
PITARQUE

EMMANUEL MEZA
ENRIC SALAS

FROILAN MARTI
IVAN VIDAL

JORDI CALLAU
JORDI LLAÓ RULLO

AARON TORREBLANCA

POR
POR
POR
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORS

3A DIV
     

1CAT/PRE 2A CAT
21

3A CAT
34

4A CAT 
4

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

3 CAT
3 CAT
 3 CAT
 3 CAT
 3 CAT
 3 CAT
 3 CAT
 3 CAT
 3 CAT

RAFEL AIXART
RAFEL AIXART
RAFEL AIXART 
RAFEL AIXART 
RAFEL AIXART 

SERGI QUINTANA
SERGI QUINTANA
SERGI QUINTANA
SERGI QUINTANA

ÀLEX GOMEZ
XAVI SUBIRATS
XAVI SUBIRATS
XAVI SUBIRATS
 IVAN ROMEU
 IVAN ROMEU
J MA ROVIRA

SUBI
MARC/ÀLEX CURTO

2
3
7
9
8 
13
11
14

3A DIV 1 CAT 2A CAT
30

3A CAT
19

4A CAT
4

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

2 CAT
2 CAT
3 CAT
 3 CAT
1 CAT
 2 CAT
 2 CAT
 2 CAT

MARC DOMÈNECH
SERGI VIDAL

MARC FORNÓS
MARC FORNÓS
MARC FORNÓS
ÒSCAR GÓMEZ
ÒSCAR GÓMEZ 
ÒSCAR GÓMEZ 

DANIEL GUERRERO
IVAN ROMEU/DANI GUERRERO

IVAN ROMEU
IVAN ROMEU

JAVI GARCIA/MIKI AGUZA
GUILLERMO CAMARERO

ALBERTO LOPEZ
GUILLERMO CAMARERO

RAFEL NAVARRO

11
1
5

s/f
1
4
3

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18

2 CAT
2 CAT
2 CAT
1 CAT
1 CAT
1 CAT
1 CAT
3 DIV

CARLOS RODRIGUEZ
SERRANO4

8
14
4
6
12
19
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PLANTILLES 2024/25
QUARTA CATALANA

CF GANDESA B
P      JUGADOR         ANYS AL CLUB

MIKI BOIRA
GERARD VIDAL
JOEL JIMENEZ
JORDI DURAN
JORDI SEGURA
HÉCTOR SUAREZ
MARC SABATÉ
XAVI SUAREZ
ROGER AUBÀ
MATEO PLANAS
MIGUEL ANGEL ROCH
GERARD FERRER
RICARD MANYÀ
ISMAEL AUBANELL
JONATAN FERREIRA
RAMON LUZ

POR
POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
DAV
MIG
DAV

CORBERA
JUVENIL

2
2
2

CORBERA
CORBERA
CORBERA
INACTIU
JUVENIL

2
2

CORBERA
2
2
2

CF CORBERA
P      JUGADOR         ANYS AL CLUB

ANDREU BORRÀS
JORDI ROCA
JUAN A  ALVAREZ
CAMILO
VICTOR FREIXA
AMADOR VOCES
IVAN CANALDA
AARON  ALVAREZ
ARNAU DESCARREGA
ENRIC GIRONÉS
ALBERT COMPTE
ANDREU MIRO
ENRIC UBALDE
ADRIÀ GIRONÉS
ARNAU CUGAT
MAGI DESCARREGA
MARCOS SAN JOSÉ
JAN LIEBANA

POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV

ULLDECONA
2
7
2
2

INACTIU
FATARELLA

2
4
7

MÓRA JUV
ASCÓ JUV

2
LA FATARELLA

5
INACTIU

2
CAMBRILS U B

UE S JAUME
P      JUGADOR          ANYS AL CLUB

RUBEN RIPOLLES
LLÀTZER ARQUES
RAUL
IGOR PORRES
ISRAEL MARQUES
MARC PARDO
ROGER PARDO
KIKE
XAVI
AITOR GILABERT
CARLOS PÉREZ
ALEIX BRIA
ARIEL
JUANJO
KIKE
ADRIÀ ABREDO
IBRAHIM 
GERARD MAVARRO
MANEL TOMAS
SAIDY

POR
POR
POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

4
2

SAN JAUME
2
2
2
2

SAN JAUME
SAN JAUME

5
3
2

SAN JAUME
SAN JAUME
SAN JAUME

3
3
2
2

SAN JAUME 

FC XERTA
P      JUGADOR         ANYS AL CLUB

RACHID
ALEX MAYOR
ARTUR DOLIU

CESC JULVE
JOAN DOLIU

JORDI CHAVARRIA
JORDI CID

JORDI SOLÉ
MARC CID

ÀNGEL GARCIA 
ESTEVE MARGALEF
GASPAR BAYARRI 

ORIOL FLOREZ
SINYI FAVE

TONI CID
ORIOL FLOREZ

JONATHAN ANDREU
JUANMA SANCHEZ

POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF 
POR
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV

2
2
4
4
4
8
14
3

INACTIU
14
2
8
5
3
10

INACTIU
4
2

Les últimes cinc temporades 
d’aquesta categoria han es-
tat inestables; 2019/2020 no 
hi va haver competició per 
covid, les dues següents van 
haver-hi dos grups i després 
uns play-offs i quan semblava 
que tot acabava i es compli-
ria el que va prometre la fe-
deració, la lliga ebrenca de 
16, es va fer marxa enrere i la 
passada es va tornar a la lliga 
provincial de 18 però amb la 
inclusió d’un equip de Barce-
lona. I la propera temporada 
presenta una tupinada total 
amb la inclusió de 4 equips 
de la província veïna.
Amb la qual cosa hi haurà sis 
equips de la zona de Tarrago-
na, sis de les Terres de l’Ebre 
(que perd cinc equips, dos 
per ascens i tres per descens) 
i els 4 comentats de Barcelo-
na. És una lliga mix en la que 
hi haurà  tres zones molt dife-
rents per la interterritorialitat 
que ha deixat molts equips Ko 
per aquesta composició quan 
des de 84/85 la 1a Regional 
(ara Segona catalana) sempre 
va ser provincial. 
La passada va ser una de les 
lligues més igualades i ober-
tes dels darrers anys. Van pu-
jar La Sénia i Camarles, que 
van ser una sorpresa, mentre 
al final els equips de Tarrago-
na, excepte la Pobla B, van 
ser una mica la desil·lusió.

Aquesta temporada nova-
ment molta igualtat. Dels 
equips ascendits fa dues 
campanyes, dos van baixar 
(Hospitalet i Espanya canon-
ja). Aquest any pot ser molt 
diferent pel que fa als que han 
pujat. Roda de Barà i Amposta 
tenen plantilles per mante-
nir-se. No crec que passi el 
mateix.

En la passada campanya en-
tre els nou primers, cinc van 
ser ebrencs; penso que no 
serà així en la propera.  
I si l’anterior campionat  vam 
veure tres descensos ebrencs, 
Ampolla, Catalònia i Móra la 
nova, aquesta propera cam-
panya podem veure una altra 
nova catarsi, amb 4 descen-
sos...de manera la possibilitat 
que dos equips ebrencs po-
den baixar entra als paràme-
tres. 
Pel que fa a l’ascens, el sis-
tema canvia: puja el primer i 
els classificats del lloc dos al 
cinquè faran un play off i del 
guanyador pujarà un equip 
més. 
Amb la qual cosa pot passar  
que, en ser només un grup  
de 16 equips, pot passar que 
hi hagi equips que lluitin per 
un objectiu, a falta de poques 
jornades i, segons els resul-
tats, acabin lluitant-ne per un 
altre. 

INFORME 2A CATALANA
Molta pressió per a una Sego-
na catalana que és una incòg-
nita, amb menys equips i qua-
tre de Barcelona. 
La segona volta podrem veure 
coses rares.
En el meu pronòstic, l’any pas-
sat, em vaig equivocar dient 
que el màxim favorit seria el 
Vilaseca. 
Però vaig encertar totalment 
que seria una lliga súper igua-
lada i que els dos primers van 
ser una sorpresa. Fou dels 
pocs anys que vaig fallar el 
Campió. 
No obstant, aquest any em 
tornaré a mullar amb diversos 
candidats i novament pen-
so que el Vilaseca de Cristino 
entra a les travesses perquè té 
millor equip que l’any passat i 
manté el seu bloc. Però també 
hi ha altres equips aspirants, 
els ho explicaré més àmplia-
ment al setembre. 

Dos equips de Tarragona, els 
veig més fluixos, tres equips 
ebrencs dels sis participants 
podrien donar guerra però 
repeteixo que podrem veure 
decepcions i potser per Nadal 
alguns entrenadors no mengin 
el torró. Dels que van comen-
çar la temporada passada al 
setembre en aquesta catego-
ria només segueixen cinc en-
trenadors: Luis Fornes, Adrian, 
Cristino, Peque i Cristino. 

Nota positiva d’aquesta lliga 
és tres equips Ulldecona, Am-
posta i Pobla B tenen plantilles 
de mitjana edat molt joves. 
Finalment, dir que no pujarà ni 

un equip ebrenc i dos podri-
en baixar. Més informació, 
més àmplia, de les meves 
apostes d’aquesta lliga al se-
tembre.

BY JOAQUIN CELMA

ESPECIAL PLANTILLES

Lliga mix: 16 equips en tres zones de la taula

3 clars per a l’ascens i cinc per al descens

DADES SEGONA CATALANA. GRUP 6
Rànquing      Posició Temp 23/24                       Equip                           Entrenador

4
3 CATALANA
3 CATALANA
1 CATALANA

13
4
5
6
11
9
7
13
10
3
8
8

29
45
97
105
111
121
138
150
163
164
237
244
327
386
415
552

CARLOS RODRIGUEZ
FERRAN SIMÓ

ALBERT SENTIS
CARLES PEDREÑO

MARCEL ARMENGOL
JUANJO SERRANO

IVAN CRISTINO
LLUÍS FORNÉS

DANI GUERRERO
ADRIAN GONZALVEZ

JESÚS BENITO
CARLOS RODRIGUEZ

JAVIER PARDO
SERGIO MARTINEZ

JAVIER JARANO
AGUS ISABEL

GAVÀ
AMPOSTA

RODA DE BARÀ
MORELL

VISTA ALEGRE
ULLDECONA

VILASECA
JESÚS I MARIA

GANDESA
REMOLINS BITEM
CAMBRILS UNIÓ

ALDEANA
CUBELLES

POBLA MAFUMET B
SPORTING GAVÀ

CAMP JOLIU

Rànquing: se sumen punts per les 
classificacions de cada equip des de 
1940 fins ara.
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El passat cap de setmana 
la platja de les Avellanes 
de l’Ampolla va acollir una 
nova edició del Torneig Vò-
lei Platja Mediterrània de 
l’Ampolla memorial Albert 
Orduña. En aquesta edició 
s’ha afegit a la modalitat 
masculina i femenina una 
modalitat mixta. Dissabte 
es van disputar els partits 

El Torneig de Vòlei Platja  arriba 
a la majoria d’edat amb rècord 

d’inscripcions

de 4×4 i diumenge va ser el 
torn dels partits per pare-
lles. Una edició amb una al-
tra participació en 18 equips 
masculins i 11 femenins. Des 
del consistori i l’organització 
del torneig s’ha celebrat l’al-
ta participació i de cara a la 
vinent edició s’espera poder 
ampliar les pistes per acollir 
més participants.

SANT JAUMEL’AMPOLLA

Final del 
Mundial de 
Karts de 4T

El pilot calero Marc Beltran es 
va classificar a la 12a posició a 
les finals mundials de la SWS 
de Kàrting, organitzades pel 
constructor de karts Sodi, que 
van tenir lloc a Genk (Bèlgica); 
una de les més importants del 
món en motors de 4 temps. A 
la competició hi van participar 
els trenta millors pilots Júnior 
del món, on Beltran represen-
tava a Espanya com a campió 
nacional del 2023.
Després d’entrenaments, cur-
ses puntuables i la prefinal, 
totes disputades sota la pluja, 
Marc va començar la compe-
tició a la 18a posició fins que 
va remuntar fins la 5a. Un pro-
blema mecànic a partir de la 
tercera volta de la final, que va 
afectar a la velocitat punta del 
seu kart va fer que anés per-
dent posicions fins a finalitzar 
les setze voltes a la 12a posi-
ció a 16 segons del guanya-
dor. Marc va ser 12è al mundi-
al però amb el regust d’haver 
pogut optar a pujar al podi.

Es va disputar el cap 
de setmana passat, 

a la Platja de les 
Avellanes

Oriol Subirats 
renova de 

grana
El Gimnàstic de Tarragona i 
Oriol Subirats Navarro signen 
l’acord d’ampliació del con-
tracte entre les parts fins al 
30 de juny de 2026, més una 
temporada opcional, passant 
a tenir fitxa professional.
El jugador de 17 anys, na-
tural de Sant Jaume d’En-
veja, seguirà evolucionant 
amb el club de casa després 
d’aquest nou contracte i el 
debut amb el primer equip en 
l’amistós de dissabte davant 
el CE Sabadell. El lateral dret 
del Juvenil A, ja va finalitzar 
el passat curs en dinàmica 
del primer equip, i aquest 
curs seguirà combinant les 
sessions sota les ordres de 
Dani Vidal i Xavi Vilagut, al 
Juvenil A.
Oriol acumula 8 temporades 
ininterrompudes defensant 
els interessos grana, incorpo-
rant-se amb 9 anys al Nàstic, 

quan era aleví de primer any. 
Cal remarcar que el jugador 
va ser un dels protagonistes 
en la Copa Catalunya acon-
seguida pel Cadet, la tempo-
rada 2022-2023.
Segons informa el club, amb 
aquesta nova renovació, el 
Gimnàstic reforça el compro-
mís amb els joves del territori 
formats al Planter Grana.

Renovació amb el 
Nàstic de Tarragona

El Club Volei Roquetes 
comença la lliga a la pista del 

Vikings Volei Prat

Aquesta temporada el sénior 
del Club Volei Roquetes com-
petirà al grup B de Súperlliga 2. 
“Ens enfrontarem a equips del 
País Valencià, Catalunya, Aragó 
i de les Illes Balears. Serà una 
temporada plena de reptes i 
emocions, i estem preparats 
per donar-ho tot a la pista”. La 
primera jornada serà el 5 d’oc-
tubre i els partits previstos se-
ran els següents: Vólei Arenys-

CN Sabadell 
Vòlei Prat-CV Roquetes
Barça Volei-L’Illa Grau 
Conqueridor-Zaragoza
Tren de Sóller- Familycash Xá-
tiva Voleibol 
UD Ibiza-Mediterráneo

En la segona jornada, el Club 
Volei Roquetes jugarà el pri-
mer partit de lliga a casa, con-
tra el Barça Volei. 

Trofeu Joan Gil Alonso

Els dies 9 i d’agost, a l’Estadi 
Municipal d’Amposta, tindrà 
lloc una nova edició del Tor-
neig juvenil Joan Gil Alonso. 
Serà la 39ena. A més de l’equip 
amfitrió, hi participaran el Nàs-
tic, el Tortosa Ebre, el Castelló, 
el Barça i l’Espanyol. Els partits 
començaran divendres a les a 
les 19 hores i seguirant el dis-
sabte al matí fins a les 14 hores. 

Per la tarde, represa amb la fase 
final, a partir de les 17.30 hores. 
A les 20.30 hores es disputarà 
la final. 
Serà el tret de sortida d’una 
temporada històrica per a 
l’Amposta que jugarà a Lliga 
Nacional. Per tant, està gairebé 
al nivell de categoria de rivals 
amb els que s’enfrontarà en el 
torneig.
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TELÈFONS D’INTERÈS 
EMERGÈNCIES
MOSSOS D’ESQUADRA
BOMBERS
URGÈNCIES  (AMBULÀNCIES)

Secció patrocinada per:

AMPOSTA 
Local a l’avinguda 

la Ràpita
en lloguer. 

Superfície 220 m2. 
Ideal qualsevol
tipus de negoci. 

Dona a dos carrers
674 55 20 17.

LES CASES D’ALCANAR 
Carrer Trafalgar. 
Local comercial

a l’Avinguda Principal.
Façana envidriada. 

Totalment condicionat.
Ideal per a qualsevol

activitat de cara al 
públic. 

977 25 27 27

LA RÀPITA
Plaça d’aparcament 

amb traster en lloguer.
A l’edifici El Mariner,

a primera linea de mar, 
al davant del Club Nàutic. 

Zona molt difícil 
d’aparcar a l’estiu.

 977 74 33 99

ULLDECONA
Magatzems 

en venda o lloguer a 
diferents llocs del poble. 

674 35 53 49 

Local en lloguer o venda 
de 35m, al carrer major. 

977 25 27 27

TREBALL

Empresa de serveis en constant creixement  busca personal per a treballar a la zona de Terres de L’Ebre:

Interessats, enviar whatsapp al 617 702 159

· GRAU EN INFERMERIA
· GEROCULTOR/RA

· PERSONAL AUXILIAR
· GRAU EN EDUCACIÓ SOCIAL

· GRAU EN TERÀPIA OCUPACIONAL
· GRAU EN TREBALL SOCIAL

· SERVEI D'ASSISTÈNCIA AL DOMICILI

capricorn
22/12 al 20/01

Amb Venus a Casa IX 
és temps de gaudir 
dels viatges. L'amor 
pot aparèixer amb 
algú que coneixes 
xatejant per la xarxa. 
A la feina adoptes 
una actitud més 
prudent i callada.

aquari
21/01 al 19/02

Vols manifestar 
la teva veritable 
naturalesa i cerques 
autenticitat. Feu 
plans amb la parella 
per les vacances. 
Si tens nens a casa, 
t'esgoten, però 
també et fan feliç.

sagitari
23/11 al 21/12

Si darrerament les 
coses no han anat 
massa bé a la feina, 
s'obre una etapa 
més tranquil·la. Si 
tens parella pot estar 
una mica incisiva i 
parlar de més. Cen-
tra't més en tu.

escorpí
24/10 al 22/11

Una amistat té in-
terès amorós en tu i 
t'ho farà saber. Veus 
les coses d'una altra 
manera i modifiques 
els plans de futur 
perquè ja no ets el 
mateix que fa un 
any.

balança
24/09 al 23/10

En els teus somnis 
apareixen persones 
del teu passat o que 
ja no viuen i que 
porten un missatge 
per tu. Amb Venus 
per la Casa XII pots 
enamorar-te secreta-
ment d'algú.

àries
21/03 al 20/04

i surts de viatge a un 
país estranger, no 
deixis de vigilar les 
teves coses. Penses 
en els canvis que 
vols fer al sector 
laboral de cara a 
setembre. Fas una 
mica de dieta.

cranc
22/06 al 23/07

Portaves uns dies 
una mica mandrós, 
però amb la Lluna 
Nova connectes 
de nou amb la teva 
part més vital. Et 
preocupes per una 
persona de la família 
i vols ajudar-la.

verge
24/08 al 23/09

Amb Mercuri retrò-
grad fas un pas enrere 
amb un assumpte que 
ja estava avançant. 
Venus al teu signe 
obre un nou període 
per començar un 
amor o per recupe-
rar-ne un del passat.

taure
21/04 al 21/05

Amb la parella discu-
tiu per coses sense 
importància i us 
anirà bé fer activitats 
divertides plegats. 
Fas amistats en un 
viatge. Descobreixes 
noves activitats que 
t'agraden.

peixos
20/02 al 20/03

Trobada d'estiu amb 
amistats al voltant 
d'una piscina o fent 
una barbacoa. Pots 
sentir-te una mica 
desmotivat o trist 
sense saber per què. 
Allunya't de perso-
nes tòxiques.

lleó
24/07 al 23/08

Enyores els estius de 
la infantesa. Podries 
ser víctima d'una es-
tafa online o amb el 
mòbil, sigues caute-
lós. Pots enamorar-te 
en un casament o 
en un altre tipus de 
festeig.

bessons
02/05 al 21/06

Desitges parlar i 
comunicar als altres 
les teves cabòries 
perquè això et resul-
ta alliberador. Valores 
fer canvis al sector 
laboral i comences 
per cercar nous 
contactes.

FISIOTERAPEUTA
- Contracte estable en plantilla i substitució

- Salari segons conveni GERCAT

OFERTA DESTACADA

I M M O B I L I À R I A MARINA 
LA RÀPITA

ES LLOGA
Amarratge 
8 metres

674 55 20 17
(Només WhatsApp)

VOLS 
ANUNCIAR-TE?

Aquest és el teu 
espai privilegiat de

PUBLICITAT

610 20 33 25
publicitat@mesebre.cat
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IVAN MASSAGUÉ
DIRECTOR D’IN-FCTA 
“LA VIDA NO ESTÀ FETA PER VIURE-LA A MITGES 
I JO LA VULL VIURE PLENAMENT”

L’estiu és temporada de 
festivals i d’esdeveniments 

culturals. Un dels més 
importants de la Terra Alta és 
el festival de cinema In-FCTA. 

Aquest festival va néixer fa 8 
anys i ha anat consolidant la 
seva aposta, comptant amb 
l’aplaudiment d’un públic cada 
cop més nombrós i entusiasta. 
Enguany es celebrarà del 4 al 10 
agost a Bot. L’Ivan Massagué és 
el director d’In-FCTA i explica 
els detalls del festival en aques-
ta entrevista en exclusiva per al 
Diari Més Ebre.

Aquesta és la vuitena edi-
ció d’in-FCTA. Trobes que el 
festival està totalment con-
solidat? 
Sí, l’any passat, quan va acabar 
el festival vam estar molt con-
tents, amb tota la premsa que va 
venir, el renom que va agafar, el 
moviment cultural que vam pro-
vocar. Estem aconseguint una 
certa professionalitat, i ara ja en 
sabem una mica de fer el festi-
val. Ara és quan som conscients 
que no ens podem relaxar, per-
què quan les coses van millor és 
qüestió de no tocar-les gaire, si 
no és per fer-les anar endavant. 
Ara és quan notem la pressió 
d’haver de ser creatius, de tenir 
idees, de que els rodatges siguin 
cada cop millors i que el jurat 
segueixi sent tan excel·lent com 
el de l’any passat. Aquesta és la 
por normal i el nervi de la il·lusió. 
Bot té uns 500 habitants. És 
un repte celebrar un festi-
val de cinema en una po-
blació tan petita?
A Bot som una comunitat que 
ens anem retroalimentant l’un a 
l’altre i anem tirant endavant. Jo 
estic empadronat a Bot, on vaig 
fer cap fa 17 anys, i trobo que 
m’estimen, i jo a la gent, també. 
I sí, és un repte. A mi, com actor, 
em conviden a festivals, i ara, 
encara més que abans, procuro 
assistir a tants com puc perquè 
sóc el director d’in-FCTA. És 
clar, jo veig que a Barcelona, a 
Lanzarote, a Mallorca, on vaig 
estar fa uns quants dies, tot-
hom hi vol anar, i és molt fàcil 
cridar a protagonistes, premsa i 
públic. A Bot és molt més com-

plicat, però cada vegada tenim 
més nom dins el circuït de fes-
tivals, i sempre hi ha bons amics 
i amigues que ens ajuden. A 
més, quan les persones venen, 
tant públic com participants, 
sempre troben altres al·licients, 
que van des de fer turisme, fins 
altres festivals culturals de mú-
sica, de dansa, festes majors... A 
banda de l’in-FCTA als visitants 
els podem oferir la via verda, 
el riu Ebre (quan fa que no et 
banyes en un riu?) el millor vi 
del món, i el més important, a 
nosaltres mateixos, la gent de 
Bot. Quan parlem d’in-FCTA 
estem parlant d’un fet cultural i 
la cultura sempre s’ha de recol-
zar i ha d’arribar a tot arreu. Ha 
de tenir la mateixa oportunitat 
de viure la cultura una persona 
que resideix en una gran ciutat, 
que aquella que ho fa en un 
poble com Bot, que no està a 
prop d’enlloc. La cultura ha de 
ser igualitària, i això és el que 
oferim, cultura per a tothom.
Ja que parlem de cultura 
l’in-FCTA no es queda no-
més en l’aspecte cinema, 
sinó que inclou molts més 
elements. Quins? 
Doncs per exemple la gastrono-

mia, en una taula ben gran amb 
un menú degustació, música 
en directe cada dia del festival, 
cinema, activitats per a tota la 
família, pallassos, concerts, es-
pectacles per als més petits, ta-
llers... Cada matí hi ha un taller 
diferent. Vindrà l’Alba Setó, que 
és maquilladora d’efectes espe-
cials i farà un taller de maqui-
llatge de ferides; també hi haurà 
un taller de doblatge amb Dani 
Albiach, un altre d’interpretació 
a càrrec de l’Àngels Bassas... El 
programa és molt ampli. També 
farem un homenatge a la Itziar 
Castro, que va morir aquest any 
i ens l’estimem molt.
Quines són les principals no-
vetats d’enguany de la vui-
tena edició del festival? 
Doncs per començar, la imatge 
de l’in-FCTA. Hem volgut fer un 
maridatge entre allò que és rús-
tic i el que és modern. No volem 
ser el Sónar Festival, però sí que 
hi ha un punt més virtual, visual 
i electrònic, sempre de qualitat, 
trencant-ho amb la guitarra o 
amb les pedres de l’església de 
Bot. Hi ha una novetat molt in-
teressant, que és que la Maite 
Puey, que és la nostra directora 
d’art i qui construeix tots els de-

corats, ha creat una cúpula de 
fusta, i a dins tindrem l’oportu-
nitat de viure experiències amb 
ulleres virtuals. Tenim un pro-
grama amb moltes sorpreses 
i convido a tothom a viure-les 
amb nosaltres i anar-les des-
cobrint a mesura que passin. A 
més, vindran la Maria Molins, el 
Pol López, el Biel Duran, l’Aida 
Folch i altres amics de la profes-
sió que el públic coneix.
Fer arribar la cultura a tot 
arreu sempre és un repte, 
però està clar que l’equip de 
l’in-FCTA sou gent valenta... 
Ens mou la il·lusió i les ganes 
de tirar endavant aquesta cosa 
que cada cop s’ha anat fent més 
gran. El festival és tot l'equip de 
persones que el fan, i a més, té 
un puntal sense el qual no es 
sostindria, que és l'Úrsula Agut, 
que mou tota la paperassa i bus-
ca subvencions sense perdre 
l'humor. Perquè si no és amb 
il·lusió, no ho sabem fer de cap 
altra manera. La vida no està feta 
per viure-la a mitges, ni per viu-
re-la com volen que la visquem, 
i jo la vull viure així, plenament. 
De vegades penso que m’agra-
daria que algun any l’in-FCTA el 
dirigís algú altre, i jo anar a veure 

què hi ha, passejar, veure cine-
ma, participar en els tallers, com 
fa tothom. Per això fem el que 
a nosaltres ens agradaria trobar 
en aquest festival. Després, pas-
sada aquesta setmana, agafo la 
furgoneta i mirant pel retrovisor, 
veig Bot al darrera, cada cop 
més petit i m’agrada poder-me 
dir a mi mateix: sí, tot ha anat 
molt bé.
Us poseu un llistó molt alt de 
cara a les següents edicions 
de l’in-FCTA, com ho fareu? 
L’in-FCTA l’anem elaborant cada 
any. És com un vi, que a la pri-
mera ja surt bo, però ara li can-
vies lleugerament el cupatge, 
després li dones més temps de 
fermentació, i aquell vi va canvi-
ant. I potser cal esperar un any 
per tastar-lo, però amb les ide-
es, els encerts i els errors, es va 
assentant el producte. Això és el 
que anem fent cada any, apor-
tant una bona dosi de cultura 
en majúscules, posant-hi tot el 
nostre amor.
Ivan, a banda del festival 
in-FCTA, també estàs enmig 
del rodatge d’una sèrie que 
es diu 'Terra Alta'. Què en 
pots explicar? 
Em vaig assabentar que hi ha-
via el projecte i hi volia estar. 
Es tracta del primer dels llibres 
de la trilogia Terra Alta de Javi-
er Cercas. Estic interpretant un 
personatge molt maco. Serà una 
sèrie policíaca, per MoviStar, so-
bre la història de la família Adell, 
que és la més rica de la Terra 
Alta. Comença amb l’assassinat 
d’aquesta família d’una forma 
molt violenta, i jo interpreto un 
caporal dels Mossos d’Esquadra 
que, juntament amb el protago-
nista, que és un policia amb un
passat bastant tèrbol, ens en-
carreguem de la investigació. 
El director és l’Eduardo Cortés, 
o sigui que és garantia absolu-
ta. Crec que estarà molt bé i de 
moment, està sent meravellós.
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“LA CULTURA HA DE 
SER IGUALITÀRIA, 
I AIXÒ ÉS EL QUE 

OFERIM”


